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ZAPISNIK 
 
sa 27. sjednice Skupštine Istarske  županije, održane 17. prosinca 2015. godine 
(četvrtak), u dvorani ISTRA Spomen doma u Pazinu 

 
Sjednicu je u 10,30 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine 

Istarske županije (IDS-HNS-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao. 
 Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Skupštine, Istarskog župana Valtera 
Flega sa suradnicima, sve ostale prisutne goste i predstavnike sredstava javnog 
informiranja.  
 Izvinjava se za kašnjenje. 
 Predlaže dopunu dobivenog dnevnog reda novom točkom Deklaracija o pravu  
na slobodu kretanja ljudi i dobara, protiv  žičanih  ograda, kao 2. točka.. 
 Na međustranačkom kolegiju predlagatelja svih klubova vijećnika i svih  
stranaka  koje su  zastupljene u Skupštini,  usuglašeno je da Deklaracija bude 2. točka  
dnevnog reda prije pitanja vijećnika, a da se pitanja vijećnika, prijedloge i informacije, 
ograniči na pola sata, kako bi se uspješno odradio cijeli previđeni dnevni red, ako bude  
potrebno  da se to na slijedećoj  sjednici   nadoknadi. 
 Drugih dopuna na dnevni  red nije  zaprimo.  
 Daje na glasanje nadopunjeni predloženi dnevni red, te nakon glasanja  
utvrđuje da je Skupština jednoglasno usvojila predloženi  dnevni red.  
  
 Naglašava da je prema prikupljenim evidencijskim listićima na sjednici prisutno 
35 vijećnika, pa Skupština ima potreban kvorum za  održavanje  sjednice i donošenje 
pravovaljanih  akata. 
    .  
PRISUTNI – ODSUTNI:                                                                             

R.
br 

VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDBE 

1. Davor  Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni  

3. Elvira Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Petra Stojaković 
IDS-HNS-Zeleni  

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni  

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  
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11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni  

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni  

15. Zdenko Pliško 
IDS-HNS-Zeleni Odsutan (O) 

16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni  

17. Boris Rogić 
IDS-HNS-Zeleni  

18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni Odsutan (O) 

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Petra Kancijanić 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Stjepan Mraković 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
ID 

 

26. Danijel Mohorović 
SDP -SDSS- SDA Hr  

27. Tanja Vrbat 
SDP -SDSS- SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
HSU-HSLS  

29. Branko Ružić 
ID  

30. Mladen Premuš 
HSU-HSLS  

31. Mirjana Galo 
SDP -SDSS- SDA Hr Odsutna (O) 

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
HSU-HSLS  

33. Maja Šarić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

34. Kemal Velagić 
SDP -SDSS- SDA Hr  



4 

 

 
OSTALI PRISUTNI : 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica  Župana IŽ, 
VALERIO DRANDIĆ,  načelnik  Županijske uprave Istarske županije 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
MARIN GRGETA, pročelnik  Upravnog  odjela za decentralizaciju, lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i  gradnju IŽ, 
SLAVICA BENČIĆ,  pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb 
IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku 
kulturu  Istarske  županije,  
PATRIZIA BOSICH, pročelnica  Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i  europske 
integracije IŽ, 
DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 
LORENA BRGIĆ, mr. sc.,  v.d. pročelnika  Upravnog odjela  za  gospodarstvo  IŽ, 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za  ceste Istarske županije. 

  
DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 26. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Deklaracija o pravu na slobodu kretanja  ljudi i dobara, protiv  žičanih ograda 

35. Bojan Skočilić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

36. Nikola Dobrila 
ID  

37. Miljenko Koroman 
SDP -SDSS- SDA Hr  

38. Milka Kević 
HSU-HSLS  

39. Marino Roce 
HDZ   

40. Ivica Butorac 
HDZ   

41. Željka Hrlić 
HDZ    

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ   

43. Nansi Tireli 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

44. Mario Radešić 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

45. Ticijan Peruško 
Naprijed Hrvatska – Progresivni 
savez 
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3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
4.  

a) Odluka o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje 
b) Rješenje o verifikaciji mandata članice Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega vijećnice Skupštine Istarske županije 

5. Četvrte Izmjene i dopune proračuna IŽ za 2015. 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske 

županije za 2015. godinu 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 

Istarske županije za 2015.godinu 
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog drugih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2015. godinu 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 

materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i srednjih 
škola, te učeničkih domova Istarske županije za 2015. godinu 

10.  
a) Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2016. godinu i projekcije za 

2017. i 2018. godinu 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije za 2016. 

godinu 
11. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2016. 

godinu 
12. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2016. godinu 
13. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2016. godinu 
14. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2016. godinu 
15. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 

financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima 

zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva u prvom tromjesečju 2016. 

godine 

16. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije 
osobe u prvom tromjesečju 2016. godine 

17. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava 
za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u prvom tromjesečju 2016. 
godine 

18. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u prvom tromjesečju 2016. godine između zdravstvenih 
ustanova nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

19. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 
stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2016. godinu 

20. Izvješće o kakvoći mora na morskim plažama u Istarskoj županiji u 2015. godini, 
21. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja luka posebne namjene 
22. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije 

osobe Alfredo Štiglić Pula 
23. Obavijest o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja morskih plaža u sklopu TN Girandela u Rapcu 
24.  

a) Prijedlog Rješenja o osnivanju Komisije za provedbu javnog natječaja za 
davanje u zakup zajedničkih lovišta na području Istarske županije 
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b) Prijedlog Odluke o utvrđivanju postupka i uvjeta Javnog natječaja za 
davanje u zakup zajedničkih lovišta na području Istarske županije 

25. Prijedlog Odluke o produljenju Ugovora o zakupu prava lova lovozakupnicima 
zajedničkih lovišta u Istarskoj županiji za razdoblje od 1.4.2016. do 31.3.2026. 
godine 

26.  
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole - Scuola media 
superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Pula 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale 
Buje 

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Škole 
primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula 

f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića 
Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu iz 
Pule 

h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ 
Rovigno 

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč 

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova 
Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole - Scuola media 
superiore italiana Rovinj – Rovigno 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin 

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

27.  
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca 
Kanfanar 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora 
Potpićan, 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vodnjan – Scuola elementare Dignano 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole Scuola 
elementare italiana „Edmondo De Amicis“ Buje Buie 

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jure Filipovića Barban 
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f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivan Goran Kovačić 
Čepić, 

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića-Raša 

h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti 
Lovreč Pazenatički 

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole „Vitomir Širola-Pajo“ 
Nedešćina 

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole – Scuola elementare 
„Rivarela“ 

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj 

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Juršići 

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola 
elementare italiana, Novigrad – Cittanova. 

 

ORDINE DEL GIORNO 

 
1. Verifica del verbale della 26a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2. Dichiarazione sul diritto alla libertà  di circolazione delle persone delle merci, contro 

le barriere di filo spinato 
3. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
4.  

a) Delibera sulla sospensione del mandato di membro dell'Assemblea della 
Regione Istriana 

b) Provvedimento di verifica del mandato del consigliere dell'Assemblea della 
Regione Istriana 

c) Giuramento solenne della consigliera dell'Assemblea della Regione Istriana 

5. Quarte modifiche e integrazioni del Bilancio della RI per il 2015 
6. Proposta di Modifiche e integrazioni del Programma dei fabbisogni pubblici nella 

cultura tecnica della Regione Istriana per il 2015, 
7. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni del Programma dei fabbisogni 

pubblici nella cultura della Regione Istriana per il 2015 
8. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta delle seconde modifiche e 

integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2015 

9. Proposta di Deliebra sulla modifica e integrazione della Delibera sull'approvazione 
del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi da ricambio e dei 
servizi per la manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole elementari e 
medie superiori e nelle case dell'alunno della Regione Istriana per il 2015 

10.  
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a) Proposta di Bilancio della Regione Istriana per il 2016 e della proiezione 
per il 2017 e il 2018  

b) Proposta di Delibera sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana 
per il 2016 

11. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione 
Istriana per il 2016, 

12. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione Istriana 
per il 2016, 

13. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura della Regione Istriana 
per il 2016, 

14. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta del Piano finanziario 
dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana per il 2016 

15. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e il modo di finanziare le spese materiali e 

finanziarie dei centri per l'assistenza sociale e l'importo delle spese di 

riscaldamento ai beneficiari del compenso minimo garantito che si riscaldano a 

legna nel 2016 

16. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e il modo di finanziare le case per anziani 
nel primo trimestre del 2016  

17. Proposta di Delibera sui criteri, le misure, le modalità di finanziamento e ripartizione 
dei mezzi per le funzioni decentrate per gli enti sanitari nel primo trimestre del 2016 

18. Proposta di Conclusione sulla determinazione dell'Elenco delle priorità per la 
disposizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel primo trimestre del 2016 fra gli 
istituti sanitari sui quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi. 

19. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei mezzi per il finanziamento regolare dei 
partiti politici dal bilancio della Regione Istriana per il 2016 

20. Relazione sulla qualità del mare sulle spiagge marine della Regione Istriana nel 
2015 

21. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo ai fini della costruzione e dello sfruttamento 
economico dei porti a destinazione particolare  

22. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e disabili Alfredo Štiglić Pola, 

23. Avviso sull'intenzione di assegnare la concessione sul demanio marittimo ai fini 
dello sfruttamento economico delle spiagge marine nell'ambito del villaggio turistico 
Girandela a Rabac  

24.  
a) Proposta di Provvedimento d'istituzione della Commissione per l'attuazione 

del concorso pubblico per la locazione di riserve di caccia comuni sul 
territorio della Regione Istriana,  

b) Proposta di Delibera sulla determinazione della procedura e delle 
condizioni del Concorso  pubblico per la locazione di riserve di caccia 
comuni sul territorio della Regione Istriana, 

25. Proposta di Delibera sulla proroga del Contratto di locazione del diritto a cacciare ai 
locatari delle riserve di caccia comuni nella Regione Istriana per il periodo dall'1 
aprile 2016 al 31 marzo 2026, 

26.  
a) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 

sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola di economia a Pola 
b) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 

sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Talijanska srednja škola - 
Scuola Media Superiore Italiana  „Leonardo da Vinci“ Buje - Buie  
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c) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola d'avviamento 
professionale a Pola 

d) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Gospodarska škola Buje - 
Istituto professionale Buie 

e) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della 
Scuola di arti applicate e design - Pola, 

f) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Strukovna škola Eugena 
Kumičića Rovinj - Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno, 

g) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola per il turismo, 
l'industria alberghiera e il commercio Pola, 

h) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della 
Srednja škola Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ 
Rovigno, 

i) Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Mate Balota 
Parenzo 

j) Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola di musica Ivan Matetić - 
Ronjgov Pola 

k) Proposta di  Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Talijanska srednja škola - 
Scuola media superiore italiana Rovinj – Rovigno, 

l) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore Mate 
Blažina (Albona) 

m) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Casa dell'alunno di Pola 

27.  
a) Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 

modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Petar 
Studenac, Kanfanar 

b) Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Vladimir 
Nazor Potpićan (Sottopedena) 

c) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto 
della Osnovna škola Vodnjan – Scuola elementare Dignano, 

d) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Talijanska osnovna škola 
Scuola elementare italiana „Edmondo De Amicis“ Buje Buie, 

e) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Jure 
Filipović Barban - Barbana, 

f) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Ivan 
Goran Kovačić Čepić 

g) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Ivan 
Batelić-Raša, 
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h) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Joakim 
Rakovac Sveti Lovreč Pazenatički, 

i) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare „Vitomir 
Širola-Pajo“ Nedešćina, 

j) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare 
„Rivarela“, 

k) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Jože 
Šuran Višnjan (Visignano) 

l) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Vladimir 
Gortan, Žminj 

m) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Juršići, 

n) Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Talijanska osnovna škola, 
Scuola elementare italiana, Novigrad – Cittanova 

AD- 1 
Verifikacija  zapisnika sa 26. sjednice Skupštine Istarske 

županije održane  12.011.2015. godine 
 
 Skupština je bez primjedbi verificirala Zapisnik sa 26. sjednice Skupštine 
Istarske  županije od 12.11. 2015. godine 
 

AD- 2 
Deklaracija  o pravu na slobodu kretanja ljudi i dobara, protiv 

žičanih ograda 
 
PREDJEDNIK, naglašava da se radi o inicijativi i zajedničkom prijedlogu  svih klubova  
vijećnika,  svih članova  zastupljenih u Skupštini Istarske županije, kao i svih  vijećnika 
koji pripadaju strankama koji  nemaju klubove vijećnika Deklaracija o pravu na slobodu 
kretanja ljudi i dobara, protiv žičanih ograda, ponukani  nedavnim događanjima i  
postavljanjem žičane ograde na granicu između Republike Hrvatske i  Republike 
Slovenije, pogotovo u Istri, u ime svih predlagatelja, obzirom da je bilo nekih manjih  
ispravki u odnosu na dobiveni tekst kao prijedlog, a dobit će se prerađeni tekst, čita 
cijeli  tekst Deklaracije, tako ne bi  bilo  zabune.  
 
Polazeći od činjenica da je: 
 
ISTRA povijesna regija čija se posebnost i osobitost očitovala kroz čitavu njezinu 
povijest; 
 
ISTRA, višeetnička, višekulturna i višejezična zajednica u kojoj se priznaje i štiti 
slobodno izjašnjavanje građana i čuva dostojanstvo pojedinca; 
 
ISTRA, područje gdje svaki građanin ili zajednica uživa puno pravo izražavanja, 
poštovanja, osiguranja i razvoja društvene, etničke, vjerske, kulturne, političke i jezične 
slobode i samosvijesti; 
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ISTRA, područje čiji su građani i prije II. svjetskog rata pružili otpor fašizmu te se 
masovno svrstali uz antifašističku koaliciju, protiv sila koje su prijetile da pogaze 
principe slobode, jednakosti i ravnopravnosti naroda i građana; 
 
ISTRA, područje koje geografski ne obuhvaća samo Republiku Hrvatsku, već i 
Republiku Sloveniju i Republiku Italiju. 
 
Uzimajući u obzir: 
 
da se Istarska županija od svog osnutka jasno i nedvosmisleno zalaže za suradnju sa 
slovenskim i talijanskim dijelom Istre, kao  i ostalim regijama u Europi; 
 
da je Istarska županija, kao prva hrvatska županija, 1994. godine pristupila Skupštini 
Europskih regija čime se jasno opredijelila za međuregionalnu suradnju u Europi; 
 
da je temeljno načelo i princip funkcioniranja Europske unije princip slobodnog protoka 
ljudi i dobara, Europa bez granica; 
 
da je Republika Hrvatska punopravna članica Europske unije; 
 
 
Ponukani nedavnim događajima od strane Slovenske vlasti o postavljanju žičane 
ograde na granicu između Republike Hrvatske i Republike Slovenije, a sada i na 
području Istre, 
 
Skupština Istarske županije temeljem članka 43. i 84. Statuta Istarske županije 
(„Službene novine Istarske županije“ br. 10/09 i 4/13), na sjednici održanoj dana 17. 
prosinca 2015. godine donosi 
 

DEKLARACIJU 
O PRAVU NA SLOBODU KRETANJA LJUDI I DOBARA, 

PROTIV ŽIČANIH OGRADA 
 

I. 
 
Skupština Istarske županije oštro osuđuje odluku Vlade Republike Slovenije i 
postavljanje žičane ograde na granicu između Republike Hrvatske i Republike 
Slovenije. 
 
Građani hrvatske i slovenske Istre kao i građani ostalih pograničnih područja nisu 
suglasni sa postavljanjem žičanih ograda jer je tim činom ugrožena njihova sigurnost i 
osnovna ljudska prava. 

II. 
 
U potpunosti je neprihvatljivo da se danas, nakon mnogih povijesnih događanja 
simboliziranih rušenjem Berlinskog zida, ponovno u srcu Europe postavljaju žičane 
ograde ili bilo kakve druge barijere. 
Podsjetimo se samo kako smo se godinama zalagali za ulazak u Europsku uniju i 
ostvarenje ideje "Istra bez granica", svjesni da zabrane, ograničavanja i neslobode 
donose samo zlo, ništa dobro. 
 
Žica nije dio ujedinjene Europe, nije karakteristika europskog prostora i europskih 
običaja i kulture i uzrokovati će nesagledive posljedice u svim gospodarskim granama 
obje zemlje, a osobito u turizmu, koji je s pratećim sadržajima važna gospodarska 
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grana u obje države i usporiti njihov razvoj u svakom smislu, te bitno poremetiti život 
građana u hrvatskom i slovenskom dijelu Istre. 
 

III. 
 
Zaštita granice između Republike Hrvatske i Republike Slovenije zajedničko je pitanje, 
bez obzira što svaka država ima obvezu štititi svoju granicu. Postavljanje žičane 
ograde na granicu nije pitanje samo dviju država već je i pitanje opstojnosti Europske 
unije. 
 
Problem izbjeglica veliki je izazov za Europu i zahtjeva jedinstven odgovor i 
zajedništvo, a ne ograđivanje i stvaranje novih problema za građane i zemlje Europske 
unije.  

IV. 
 
Građani Istarske županije već godinama ulažu u turizam, kulturu, obrazovanje, 
gospodarstvo, poljoprivredu… Pošteno, marljivo i radišno. 
 
Istra je postala prepoznatljiva regija, ne samo po geografskom položaju ili turizmu, već i 
po kulturi, eno i gastro ponudi, po svojim uređenim malim mjestima… Prepoznatljiva po 
svojoj otvorenosti, inovativnom i slobodnom kolanju ideja, prekograničnoj suradnji, 
zajedničkim projektima. 
 
Sa susjednom Republikom Slovenijom i gradovima i općinama u slovenskom dijelu 
Istre povezuju nas neraskidive spone, pobratimljene općine i gradovi s obje strane 
granice, dobra gospodarska i kulturna suradnja i mnogo zajednički realiziranih 
projekata iz europskih fondova. 
 
Sve to omogućio je suživot – convivenza kao općeprihvaćen način života ljudi u Istri. 
 
Želimo nastaviti suradnju s prijateljskim gradovima i općinama slovenske Istre, kao i do 
sada na najvišoj mogućoj razini, jer nas osim teritorija i povijesnog nasljeđa veže i 
zajednička budućnost. 
 
Žičane ograde sigurno neće omogućiti sretnu zajedničku budućnost ljudi Istre i sa 
njima se nikako ne možemo složiti. 

V. 
 
Pozivamo Vladu Republike Slovenije da promijeni svoju odluku i makne žičanu ogradu 
sa svih pograničnih područja između Republike Slovenije i Republike Hrvatske. 
 
Pozivamo nadležna državna tijela Republike Hrvatske da poduzmu sve potrebne mjere 
kojima će Republika Hrvatska zaštiti normalan život, dostignuta prava i dignitet 
građana Istarske županije i Republike Hrvatske. 
 
Pozivamo naše prijatelje, gradove i opčine slovenske Istre i drugih pograničnih krajeva 
Republike Slovenije, da zajedno sa nama, poduzmu potrebne korake i ulože sve 
napore da se žičana ograda bez odgađanja ukloni s naših granica da možemo i dalje 
živjeti kao i do sada, slobodno, bez prepreka. 
 
U uvjerenju da će naša Istra ostati slobodna i otvorena regija, bez žičanih i bilo kakvih 
drugih barijera koje bi usporile njen razvoj s obje strane granice u svakom smislu, 
Skupština Istarske županije podržava svako primjereno i dostojanstveno iskazivanje 
stava i mišljenja građana Istre prema ovoj neprihvatljivoj odluci. 

VI. 
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Ova Deklaracija stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 
 
To je usuglašeni  tekst između svih klubova vijećnika i predstavnika  stranaka  u  
Skupštini  Istarske županije, 
 Prije otvaranja rasprave poziva gospodina Župana da dade  informaciju o  
situaciji oko ove problematike i što je do sada poduzeto. 
  
ŽUPAN Istarske županije VALTER FLEGO, naglašava  da je nakon zadnje sjednice  
Županijske  skupštine  12. 11. 2015.godine, prema dogovoru, uputio pismo  
slovenskom premijeru dr. Ceraru kojim ga je pozvao da odustane od postavljanja 
žičanih ograda između hrvatske i slovenske Istre. Ono  što je  činjenica i  što smo  
vidjeli,  nažalost, to  nije bilo tako, već je prošli vikend slovenska Vlada odlučila se na 
postavljanje  strašne žilet ograde, te sam odmah drugi dan nakon toga  ponovno uputio 
pismo dr. Ceraru  sa zahtjevom da me primi na razgovor kako  bismo  razgovarali o toj, 
za nas vrlo važnoj problematici. Naime, svjesni smo da ovdje u Istri nemamo trasa, 
odnosno ruta koju  koriste ni izbjeglice ni migranti, ali s druge strane jesmo odgovorni 
prema sigurnosti  naših sugrađanki i sugrađana i stoga smatram i tvrdim da postoji 
puno drugih  mehanizama, da ne kažem sofisticiranijih. u slučaju eventualne ugroze  
sigurnosti  svih nas.  
 Nakon toga jučer sam sazvao sve predstavnike pograničnih općina i  gradova 
hrvatske, slovenske i  talijanske Istre. Želim se svima njima zahvaliti  na dolasku, na 
istim jednoglasnim razmišljanjima kojima smo iskazali naše zajedničke stavove od  
kojih su svi ugrađeni u Deklaraciju, koju apsolutno pozdravljam, kako nam u Istri žičana 
žilet ograda nikako ne treba. Od strane svih tih predstavnika općina, gradova, odnosno  
mjesnih  općina, ja sam dobio mandat od svih njih da me  dr. Cerar primi na razgovor, 
jer kako je rekao i Župan mjesne općine Piran, Istra je jedna i nećemo  tri  predstavnika 
Slovenske i Talijanske  Istre ići  na nekakve  razgovore, već  je meni pripala ta čast i 
odgovornost da u ime svih razgovaram i da pokušamo naći drukčije  rješenje od ovog  
sramotnog koji  trenutno egzistira  na našim granicama. 
Na kraju smatram i  tvrdim  da žica problem neće riješiti, ali da vrlo vjerojatno hoće i  
već prouzrokuje gospodarsku , turističku i  svaku  drugu  štetu. Nadam se da žica  neće 
poremetiti naš način života u Istri, da neće poremetiti dobrosusjedske  odnose i 
poljuljati ugled naše Istre u  Europi, te zbog toga  apsolutno prihvaćam i pozdravljam, 
vjerujem, ovu Deklaraciju koju vi, poštovani  vijećnice i  vijećnici, hoćete jednoglasno   
donijeti 
 
PREDSJEDNIK VALTER DRANDIĆ, zahvaljuje  Županu i otvara  raspravu za  klubove  
vijećnika, iako je Deklaracija, ponavlja još jedanput, usuglašena na međustranačkom 
kolegiju, ali ako netko od predstavnika klubova vijećnika želi se javiti za raspravu neka 
izvoli.  
Za raspravu  su se u  ime klubova  vijećnika javili Silvano Hrelja, u ime Kluba vijećnika  
HSU- HSLS-a, Damir Kajin, u ime Kluba  nezavisnih  vijećnika, Tanja  Vrbat, u ime 
Kluba vijećnika SDP-ea, Marino Roce, u ime Kluba  vijećnika  HDZ-ea.  
 
SILVANO HRELJA, kaže da razumije frustraciju malih  naroda i malih država  da budu  
važni u određenim situacijama i da su impresionirani time da je  baš  kod  njih još uvijek 
Schengenska granica, ali volio  bih da, kako je i  Župan rekao, na prijateljskom načinu 
kako su razgovarali predstavnici općina uz granicu, da češće tako razgovaraju na 
državnoj razini, bilateralnoj i multilateralnoj razini u okruženju i da pokušaju shvatiti  da 
žica i ovakav tip barijera  ne može zaustaviti nikoga, osim jadnih životinja. Njih može 
zaustaviti, jer ne poznaju takvu barijeru, koja je, jer  neprirodna, barijera za njih. Njih  
može zaustaviti, nikoga drugoga. Možda bi moglo da su moji umirovljenici u izbjegličkoj  
koloni, možda bi  za  njih  bila  neka  prepreka, ali za  mlade ljude koji su putovali  kroz  
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Hrvatsku i  kroz  Sloveniju, ne može zaustaviti. Većina ovdje prisutnih muškaraca je 
bilo u  vojsci i  zna da je. vama dovoljno pet fosni ili dasaka  da se ta barijera premosti i 
da prođe na tisuće i  tisuće ljudi. Htio sam reći da je ovo besmisleni utrošak energije, 
novaca i svega. Na kraju kakvog  smisla  ima postavljati  tu  barijeru kada migranti  ne 
žele tu ostati, njima niti Hrvatska, niti Slovenija, nisu destinacije  gdje bi ubuduće živjeli. 

Prema tome mi danas govorimo s ovom Deklaracijom protiv  besmislenog  
troška, protiv besmislenih poteza. Nismo mi imuni  na takve  poteze i u  našoj  državi. I 
mi imamo  neke takve porive i imali  smo takvih  ideja u našoj zemlji,  ali gospodo 
ovakvi potezi  ne mogu zaustaviti nikoga, osim, opet ponavljam, životinja  koje tu priču 
jednostavno ne mogu razumjeti, jer je neprirodna priča. Naravno, da podržavam u  
potpunosti ovu usklađenu Deklaraciju. Naravno da nam je u Klubu vijećnika  HSU-
HSLS-a izuzetno drago da smo svi bez ikakvog problema imali jedinstveni stav i  
nadamo  se da će razum pobijediti. Inače i mi imamo  nekog  manevarskog  prostora, 
jer ima ova priča i  neke štete za  nas. Sigurno ima štete za  naš  turizam. Prouzročila 
nam je  druga  država. Što bismo mi da kažemo da ćemo povećati porez na vikendice 
u Istri, kako bi to izgledalo s ove  strane kao naknadu štete. Da li bi  to građani nama 
prijateljske, susjedne zemlje, progledali. Ne bi  sigurno. Ali, ja  mislim da je obveza  njih 
i njihove Vlade isto tako da  razmišljaju o svojim potezima, kao što  smo se mi  unutar 
svoje države borili  da ne podlegnemo takvim pritiscima da postavljamo živčane 
ograde,  rekao bih prije, nego  žičane, one samo tu djeluju, samo  su  tu  te ograde i  tu 
nekog  mogu  spriječiti, ali  ne rješavaju  ništa.  
  Zahvaljujem i zadovoljstvo mi je, pretpostavljam, jednoglasno usvojiti 
predloženu Deklaraciju.  
 
DAMIR KAJIN, ID, kaže da su  se predstavnici Klubova  vijećnika  dogovorili i  
razumljivo je da ćemo svi  glasati za  predloženu  Deklaraciju i  siguran sam  da nema 
nikoga  tko bi  bio  za žicu. Međutim, želim reći nešto  drugo, da je Slovenija  još u  9. 
mjesecu sve to  najavila, sve ovo što se danas dešava na ovim istarskim prostorima ili  
na prostorima uz hrvatsko-slovensku  granicu. Mi se ne trebamo previše čuditi  što  se 
naprosto zbiva. U 9. mjesecu se Slovensko vijeće za  nacionalnu  sigurnost suglasilo  s  
jačanjem sigurnosnih mjera na  granici  s Hrvatskom i aktiviranjem čak dijela vojske, 
koja  se  danas stavlja u  funkciju, doduše, rezervnih  sastava u Sloveniji. I  mislim da je  
Hrvatska  vlada na sve to  trebala blagovremeno i primjereno  reagirati. S druge  strane  
Skupština, Župan, su reagirali na jedan maksimalno  korektan način .  
 Drugo što želim reći je da ovo što danas prolazi Istra kada je riječ o ograđivanju 
granica, Istra nije  prolazila niti 1947. godine kada smo bili podijeljeni na zonu A, zonu  
B, Slobodni teritoriji Trsta. Zona A sa sjedištem u Trstu bila je pod ingerencijom 
talijanskih vlasti, zona B pod ingerencijom ondašnjih jugoslavenskih  vlasti. 
 Jasno je da su ono bila neka druga vremena. To su bila olovna vremena. Ako  
ste bježali s ovih  prostora, recimo, Pazinštine u Slobodni  teritorij Trsta, mogli ste biti 
ubijeni. Mnogi su tako skončali život. Ja se sjećam tamo negdje 1996, 1997. godine, 
kada sam dao da se podigne spomenik za sedmoricu, osmoricu, devetoricu, ne znam 
sada točno, zagrebačkih profesora, koji  su  bježali  na zapad, ubijeni su ispod Završija. 
Jasno, tada su to bile godine stravičnog egzodusa, koji je opustošio Istru, koji je prijetio 
da se promijeni karakter Istre. To govorim da bih apostrofirao da se ni  tada na ovim 
istarskim prostorima nije dizala žica. 
 Razumljivo je da su danas prilike puno slobodoumnije, da danas ljudi  žive  
bitno drukčije, da danas nam se ne ograničava kretanje, ali sigurno je da ta žica  
ostavlja  bol, srce pati, dušu vam reže i to zasigurno  nije Istra.  
 Slovenci kažu da ne dižu žicu tobože zbog nas, ali  ja ću utvrditi da oni, između  
ostalog, tu  žicu dižu i zbog  nas.  
 I  sada se postavlja pitanje što sa žicom. 
 U Istri ima i drugih žica koje  su jednako bolne, na primjer medijske  žice, koja je  
jednako oštra i ta žica, ja ću  vam reći, gospodo reže i dublje i od ove  žilet žice, jer žilet 
žica može ostaviti ranu, ali ovo naprosto  reže  dušu. I onda si  čovjek  postavlja pitanje 
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što sa žicom. Ja mislim da se toj  žici  treba rugati. Kako ? Tako da kada odlazite u  
Sloveniju ili  kada se vraćate iz  Slovenije ovdje ili  kada grete u  Italiju, da onda tu  žicu  
na neki  način, eto, »simbolično»  okitimo, kao što okitimo  borove ili  vlastitu jelku. 
 Međutim, zašto to, između  ostalog Slovenci rade?. 
  Gospođa  Merkel je pred nekoliko dana kazala da će se broj izbjeglica svesti  
na jedan milijun, znači, ograničit će se taj dolazak u Njemačku i za to se oni  
pripremaju, govorim o Sloveniji, da ih se zadrži između ostalog  na ovim prostorima. Vi 
jako dobro znate da žicu ugrađuje  Austrija. Vi znate da onaj  koji ide  preko,  na primjer 
Salzburga, ide put Njemačke, čeka na granici 3, 4 sata, da oko  tih ljudi prolazi   
njemačka vojska  i policija, kao što se to radilo za vrijeme hladnog rata, pretresaju  
gotovo sve automobile. Vi znate da je  Italija poslala vojsku  na granicu  sa Slovenijom i  
Austrijom i da dio rezervnog sastava sada prema Hrvatskoj dižu i Slovenci. Vi isto  tako  
znate da će Njemačka vraćati  migrante. Kamo? Između ostalog i u  Hrvatsku i onda 
Slovenci kane tom žicom ih zaustaviti. Slažem se sa Silvanom Hreljom, da to  migrante 
neće zaustaviti, zadržati  na ovim prostorima.  
 Što Slovenci, između  ostalog, još  čine. 
  Ali prije toga da kažem da se naš premijer, između ostalog, obvezao da 
zajedno  sa Grcima i ostalim dužnosnicima Zapadnog Balkana, da se ovdje  zbrine do 
100.000  ljudi. 
  Slovenci, između ostalog, markiraju  granicu. To je,  možda, najbolje vidljivo  na 
graničnom prijelazu, onom zidu, širem zidom ispod  Rakitovca, gdje jedan put  ide 
prema Slumu, drugi ide gore prema Brestu, treći dolje  prema stacionu ili Buzetu. 
Godine 1991., 1992.,  Račan mi  je govorio kada smo Dino  Debeljuh i  ja zaustavili  
ustupanje hektara zemlje oko Jorasove kuće, da je i taj hektar trebao pripasti  
Hrvatskoj. Slovenci su  ga tada markirali. Neće markirati kanal ili onaj dio dolje oko  Sv. 
Odorika i  nadam se da žicu neće stavljati u  more..      
 I konačno Slovenija do sada nije upozorena od  Europe , dapače, imam  dojam, 
kao što sam imao priliku slušati Cerara, da iste čak i  hrani u  takvim mjerama prema  
jednoj drugoj članici Europske unije, što ja apsolutno osuđujem, kao  što osuđujem i 
prijedlog nove Europske granične i obalne straže, koja bi, ako se procijeni da neka  
Europska država neadekvatno štiti granicu, trebala, bez obzira na nacionalni  
suverenitet na ovim prostorima sama, ne znam, po nalogu iz Bruxellesaea, intervenirati 
ili  nešto poduzeti ili  postupiti. 
 Ovo sve govori da Europa priprema jednu novu imigracijsku strategiju. Hrvatska  
poslovično nije  spremna na ništa i po tome ništa ne poduzima, a bojim se da će dio 
migranata doći na ove  istarske prostore i opet mogu samo konstatirati da na to  nismo 
ni mi  spremni. Želim vjerovati da se to neće dogoditi, ali budite uvjereni da za  nekoliko 
mjeseci o tome  ćemo  na  ovoj Skupštini ili ovdje  također progovarati. 
 Jasno je da želim vjerovati da će Slovenci odustati od ove žice, jer ona kao  
takva nikada ovdje nije bila  tavljena i želim vjerovati da nikome neće pasti napamet, 
što je spominjao Silvano Hrelja malo prije, da povećava porez na vikendice, jer lako što 
bi Slovenci plaćali veće poreze, to bi u konačnici najbolnije pogodilo domicilno  
stanovništvo, jer to je uvijek tako, sirotinju koja ovdje živi, sirotinja plaća poreze, ne 
onaj koji dolazi 15 ili  20 dana. I želim isto tako vjerovati da se nikakav gospodarski ili 
neki drugi  reciprocitet u ovoj  poziciji s ove  strane neće poduzimati. 
 Podržavam Deklaraciju, glasat ćemo svi za nju, ali još jedanput govorim da je 
po  tom pitanju netko drugi van Istre jako puno  zakazao. 
 
 TANJA VRBAT, SDP, mislila sam biti kratka, ali ponukana prijašnjim  
raspravama  uključujem se u  raspravu. Nadam se da neću otegnuti. 
 Vi znate da ja živim na toj nesretnoj granici, Savudriji, Savudrijskoj vali, 
Savudrijskom zaljevu, i da sam posebno osjetljiva na ta pitanja, pa ću se nastojati 
ograničiti na to u  raspravi. 
 Prije svega, htjela  bih zahvaliti predsjedniku  Skupštine Istarske županije i  
Županu Istarske županije, što su danas išli s ovom inicijativom za koju  smatram da je 
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to jedino ono što možemo kao Skupština Istarske županije napraviti. Nadam se da 
ćemo usuglašeni tekst jednoglasno  podržati. Zahvaljujem se u ime našeg Kluba  
vijećnika na toj inicijativi. 
 Želim reći, kao što je Damir Kajin rekao, ni fašisti nisu  dizali takve ograde. 
Zaboravili smo u raspravi reći  da se ovdje  ne radi o ograđivanju  nečega da bi se 
zaštitili od, što bi rekli Slovenci nekakvih štetočina poput pobijesnulih divljih  svinja, - 
ovdje pričamo o žici, - koja bi  trebala ranjavati ili ne daj Bože nešto gore, ljude, ljudska  
bića. Zatvaramo se u nekakve žice da štitimo sami  sebe, od čega, nekakve humanosti 
na koju smo svi zaboravili. Naravno, Skupština Istarske županije ne može utjecati  na 
rješenje mira u Sjevernoj Africi, na Bliskom Istoku, što je izvorište u biti ovoga svega i  
čije posljedice  fizički vidimo i na našim granicama danas. Bojim se osobno da ova  
žica kada se digla da će  se vrlo teško jednog dana maknuti, da će to  trajati jako  dugo 
i da je neće biti  nipošto jednostavno ukloniti, kao što  se jednostavno i stavlja  
 Podržavam inicijativu kojom će Župan otići kod premijera Cerara. Sumnjam da 
će ona uroditi ičim konkretnim. Želim vam najbolju  sreću u  tome, imate, vjerujem našu 
iskrenu potporu u tome. Mi smo u Istri posebno osjetljivi na našim tromeđnim 
granicama, podjelama, nekakvim ekstremizmima, povijest nas je  na to  naučila i  jako  
smo  na to, ponavljam, osjetljivi.   
 Želim vam poručiti  Župane da kada idete kod premijera Cerara da ga podsjetite 
na tekst  Slovenske  himne, koja u  svom prijevodu u  jednom dijelu kaže «neka u 
svijetu razdor  bude zgnan, slobodni  da su  svi, a susjed brat, a ne  dušman zli». 
Mislim da ovim što su učinili  da su prekršili vlastita  načela na kojima  počiva sama 
Slovenska  država i  želim  da ih  na to podsjetite.   
 
 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu za  klubove  vijećnika, otvara pojedinačnu 
raspravu za koju  se javi  vijećnici Marino  Roce, Ivica Butorac, Marino  Rosanda. 
 
 MARINO ROCE, HDZ, ističe da podržava Deklaraciju i da misli da je sramotno 
to što se dešava sa strane Slovenije. I kada je već danas netko prozivao da im se 
uvedu porezi, ja  nisam za  to da se uvedu  porezi, jer ne može  se uvesti porezi  samo 
na Slovenske  vlasnike. Zato pozivam državu da neka počinju provoditi  zakone i  neka 
Slovenci izvršavaju obaveze u Hrvatskoj kako ih izvršavamo i mi i  da se pokrene 
pitanje njihovog ilegalnog  trgovanja objektima koje imaju u  vlasništvu Hrvatske, neka 
se to zaustavi i  neka plaćaju sve dažbine kao što ih plaćaju građani Hrvatske.  
 Slovenci kod nas imaju privilegije. Ja to tvrdim, jer gledajući  njihove objekte koji 
su 4 mjeseca puni, imaju malo manji natalitet nego mi da bi stalno  bila  njihova  
rodbina u kućama. Očito je da Slovenci krše naše zakone, dovoljno je samo da 
uvedemo da se provodi red i prema njima na osnovu  ove  žice, iako  bi  se red  trebao 
provoditi i  na osnovu zakona i  svih propisa u  Republici  Hrvatskoj, 
 Sramotna je ta žica. Prije je spomenuto da nije ona opasna  samo za  životinje, 
ona je opasna i za ljude koji žive tu, pogotovo za djecu, koja se igraju  na tim livadama, 
na slikama sam gledao na Kupi, uz  ranicu na Kupi. Kupa je  kompletna na području  
Republike Hrvatske. Ja sam česti  gost u Osilnici, u Slovenskom dijelu i znam da 
Slovenci i  njihova  djeca koriste tu rijeku. I na tom primjeru se može vidjeti da se djeca 
žele tom žicom poigrati i da mogu stradati. Znači, rade opasnosti za same sebe, za  
svoje  građane, a i za  naše građane. S druge  strane što je ovdje  spomenuto,  ova 
žica to ne može spriječiti. To je vojna žica, koja samo štiti, - svi koji smo  vojnici znamo. 
- da se sa druge  strane  postavi vojska i  da se uspori  neprijatelja. Svrha ovakve  žice  
je takva i ona  simbolizira  ratno stanje. Svatko tko prođe i koji vidi takvu žicu doživljava  
da ovdje  nešto  nije u redu. U tom  dijelu  psihološki nanosi se apsolutna šteta, pa i  
Hrvatskoj, a i Sloveniji, a i više nama, jer je prolaz  putnika, pogotovo  turista, od  
strane Slovenije prema Hrvatskoj.  
 Mislim da Slovenske postupke  treba apsolutno osuditi. Bojim  se i  slažem se, 
što je između  redaka  rečeno, da  nije  slovenski interes  samo to  što se pozivaju, jer 
znamo i kada smo trebali ući u  Europsku uniju koji su  bili  bezobrazni potezi od strane 
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Slovenije. Znamo  da su  oni  najavili i prigovorili  već prije da nismo  mi  spremni  za 
Schengen i da nas  treba spriječiti i da Slovenija, na mjesto  da je  s nama prijateljska i 
da surađuje na obostranoj dobroti i  napretku, konstantno  razmišlja da ako  nanosi  
štetu Hrvatskoj  da doprinosi  njenom razvoju. Tako to  doživljavam. To sam doživio i 
1996. godine kada sam došao u  Češku u  tvornicu  kablova, pa  su  mi  rekli  da, da, 
ali da oni već imaju predstavnika za Hrvatsku, a ja ga pitam, recite mi tko  vam je  
predstavnik za  Hrvatsku, kažu: Mercur,  Ljubljana. Evo, tako su oni  radili 90-desetih  
godina, predstavljali su se svuda  po  svijetu  da oni  zastupaju i  Hrvatsku,  vjerojatno i  
Bosnu i Hercegovinu. Ja sam od njih to doživio za Hrvatsku. Mislim da su  njihove  
namjere malo  drukčije, ali možda su i usuglašene negdje drugdje. Mislim da je naša  
politika u Hrvatskoj zakazala, i da su na diplomatskim  relacijama  prema Europi, naši 
kontakti loši i da nije odrađen posao kako  reba. Greška je bila kada je krenuo val 
izbjeglica  da su bili neki postupci koje nisam onda odobravao, za  razliku od  danas 
kada se  to sredilo. Oni sada  imaju  razloga  da se  na to  pozivaju, jer  nitko nikome 
ne brani ulazak u Hrvatsku, ali se zna kuda se ulazi u Hrvatsku. A mi  smo  dozvoljavali 
da se ulazi na sve strane, da se ulazi  preko  livada. Ja sam  i prije rekao  simbolično u 
moju kuću  može svatko ući koji  je dobrodošao, ali zna se gdje su vrata, a onaj koji 
pokuša ući kroz prozor ja mu neću dozvolit da uđe, a mi smo masovno  dozvoljavali, 
uguravali  se na ulasku kroz  prozor u Hrvatsku. I  sada se oni  pozivaju  da bismo  to  
dozvolili njima i  na ovom prijelazu. 
 
 IVICA BUTORAC, HDZ, kaže, da  sigurno da ne može  veseliti  činjenica  da su  
Slovenci  postavili  žicu na hrvatsku državnu  granicu i  na području  Istarske županije. 
Očito da njihova  Vlada, da njihov premijer, smatraju da na taj način štite svoje državne 
interese, da li je  to ispravni ili ne, svatko od nas ima pravo na svoje  mišljenje o tome. 
Međutim, ono što mene veseli je da smo mi ovom Deklaracijom također zaštitili naše 
hrvatske državne interese, bez obzira na razlike koje možda imamo na lokalnoj 
političkoj  sceni. Mene osobno  veseli  da je ova Deklaracija  pisana u  jednom 
državotvornom duhu, da smo svi  skupa ovdje zajednički usuglasili jedan tekst 
Deklaracije kojom želimo zaštiti  hrvatske državne granice, ne samo  na području 
Istarske županije, već na području Međimurske županije, na području  svih onih  
pograničnih područja  gdje  Republika  Slovenija u ovom  trenutku je  postavila ili  
postavlja žice na granici sa našom domovinom, bez obzira na razlike ili političke  
razlike  koje mi  ponekada imamo na našoj lokalnoj politici. Veseli  me da smo  ovdje  
zauzeli jedan državotvorni stav da smo  svi svjesni da imamo  samo  jednu  domovinu, 
da je ta domovina Republika  Hrvatska, i  da smo  svi  mi  dužni i obvezni  štititi njene  
granice , njen teritorijalni integritet i  cjelovitost. 
 Stoga  podržavam ovu  Deklaraciju i  smatram da i u  sličnim situacijama kada 
se bude raspravljalo u hrvatskim državnim interesima onakve državotvornosti  trebamo 
i u ovoj Županijskoj  skupštini pokazati takav stupanj političkog  konsenzusa, 
 
 VILI ROSANDA, IDS, po pitanju  žice htio  bih samo istaknuti  da vjerujem i  
siguran sam da je to  stvar u  biti  politike pojedinca, a ne volje  ljudi  te politike, politike 
jednog  pojedinca koji, htio  bih  reći Vlade jedne Slovenije, koja je pala na ispitu. 
 Ono što  me iznimno  veseli i  što je  pozitivno u ovoj priči je  da mi  nismo pali  
na tom ispitu i  da mi  nećemo dozvoliti da  ujedinjena Istra i hrvatska, slovenska i  
talijanska, da posvađa ljude. To je  ono  na  čemu  trebamo raditi i što  nikako  ne 
smijemo  dozvoliti  da u biti  takva jedna negativna politika, iako  je  sada modni  
europski  trend, da posvađa u biti  sve nas koji  živimo  na ovom  području. 
 U  biti ovim putem bih  samo  htio pozvati sve vas da podržite prosvjed koji  će 
se održati u subotu  19. 12. 2015. godine u 11,00  sati na prijelazu Učka- Brezovica i u 
14,00  sati  na  graničnom prijelazi  Dragonja – Kaštel, da podržimo taj prosvjed, ali i  
da podržimo sve one prosvjede koji će se organizirati u narednom vremenu koje će 
doći.  
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 OSMAN DŽELIL, IDS-HNS-ZELENA STRANKA, naglašava da bi samo htio 
apostrofirati nekoliko stvari. Naime, demokratska Europa se ponaša u zadnje vrijeme  
vrlo nedemokratski. Europljani su iz ekonomskih razloga bježali u Ameriku, Aziju i  
Afriku. Europljani su za vrijeme I. i II. svjetskog rata bježali na ovaj kontinent. 
Ekonomski i vojni razlozi su opravdani i ovi ljudi koji dolaze u Europu sigurno  ne 
dolaze iz  neke dobrote, nego iz  nužde. 
 Sredstva koja se upotrebljavaju za gradnju prepreka su namijenjena 
prvenstveno za vojne svrhe i ratove, a ova žilet žica, taj pridjev, da uđe u Deklaraciju, 
jer je Ženevskim konvencijama proglašena kao opasno oružje u upotrebi za  vojne 
svrhe. Da su se ova sredstva upotrijebila za sabirne logore, za  smještaj  tih ljudi, za  
pomoć, sigurno ne bismo  došli u situaciju da trošimo bez veze sredstva i  postavljamo 
žilet žicu na putove na kojima se ljudi ne kreću. Ove  žice mogu usporiti vojske i  civile, 
mogu ubiti životinje, što vidimo na mađarskoj granici, pa i na slovenskoj granici, jer 
životinje u prirodi teško mijenjaju svoje prirodne putove i one sigurno će najviše  
stradati. 
 Netko je spomenuo dugo će vremena trebati, kao i za razminiranje, i za  žicu  
će trebati  dosta vremena  da se ukloni.  
 
 Pošto se više nitko nije javio za  riječ, PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu, 
zahvaljuje svima koji su  sudjelovali u  raspravi i daje  na glasanje Deklaraciju o pravu  
na slobodu  kretanja ljudi, dobara , protiv žičanih  ograda u  tekstu  kako ju je  pročitao.  
 Nakon glasanja utvrđuje da je Skupština jednoglasno  donijela 
 

DEKLARACIJU 
O PRAVU NA SLOBODU KRETANJA LJUDI I DOBARA, 

PROTIV ŽIČANIH OGRADA 
 
 PREDSJEDNIK, naglašava da vjeruje da ćemo i ovim našim činom pomoći  da 
se razriješi ova situacija i da ćemo dati dodatnu snagu Županu Istarske županije u 
daljnjim aktivnostima koje će u ime Istarske županije poduzimati. Ljudi Istre nisu  
nikada i nikada neće prihvatiti bilo kakve podjele, da je za  nas ulazak u Europsku uniju 
značilo ostvarenje našeg  sna o našem zavičaju, o našoj Istri bez  granica i  da što više 
oni stavljaju žice mi ćemo biti još više Istrijani po našem načinu života, po našoj kulturi i 
po  našem opredjeljenju.  
 

AD- 2 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
 Za ovu  točku dnevnog  reda dogovoreno je  da se skrati  na pola sata. 
 Za postavljanje  vijećničkih  pitanja prijavili su se 5 vijećnika  i  2 vijećnika 
kojima  dugujemo  postavljanje pitanja sa prošle  sjednice. 
 Za  vijećnika pitanja su  se prijavili : Vili  Rosanda, Josip  Anton Rupnik, Elvira 
Krizmanić Marijanović, Bojan Skočilić, Želja Hrlić, Damir Kajin , Danijel Mohorović, 
Mario  Radešić, Kemal Velagić. 
 
 VILI ROSANDA, IDS, ima  dva kratka pitanja , jedno  vezano  za  mlade, drugo  
vezano za Streljanu.  
 Prije svega htio bih  izraziti  zadovoljstvo  da Županija  i u  slijedećoj  godini 
planira sa ulaganjem dodatnih  sredstava za  stipendiranje mladih. Ono što  me 
posebno  veseli  je  da se planira povećanje i  socijalnih  stipendija. Kao što znamo 
posljedice krize su  vidljive, a ta kriza se posebno i  najteže u biti odrazila na mlade i  
time mi je iznimno drago da Županija to primjećuje, da Županija u biti  djeluje i radi  na 
prevenciji to  jest na minimalizaciji  tog problema. 
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 Također drago mi je da u biti naš Župan samim time pokazuje dosljednost  u 
provođenju svih predizbornih obećanja vezano za mlade koje si je zacrtao u svom 
mandatu. 
 Moje je pitanje za Župana: kada se planiraju potpisati socijalne stipendije i  
kada se planira  početi  s isplatom dogovorenih stipendija za slijedeću  godinu.  
 I također vezano za prijevoz učenika jedno aktualno pitanje o kojem  sam  do  
sada u biti informiran isključivo iz medija, saznali smo da je  došlo do konfrontacije 
autobusnog prijevoznika i Županije na Puljštini. Ono što me zanima je ono što  se bitno 
dešava po  tom pitanju i  da li  potencijalno može na neki  način dovesti u pitanje  samu 
uslugu prijevoza  učenika, što ne bismo  smjeli  dozvoliti.  
 I pitanje vezano za Streljanu, za Stručne službe. Primjećujem da za narednu  
godinu planiramo otprilike 2 milijuna kuna sredstava za uređenje Streljane. U  više 
navrata smo informirani da postoje  određeni problemi koji usporavaju samu realizaciju 
projekta. Ti problemi u  biti  nisu  niti  toliko  mali  i  jednostavni. Ono što  nas zanima je 
koja je  situacija po pitanju toga, u kojoj smo fazi sa realizacijom tog  projekta, u  biti  
ono  najbitnije, kada se planira  da bi taj projekt mogao  biti  realiziran. 
 
PREDSJEDNIK, gospodine Rosanda vi ste postavili  jedno  tri, četiri  pitanja. Ja sam ih  
osobno tri čuo, a vjerojatno ih je i  više bilo. Molim stvarno da se držimo  Poslovnika i   
da postavljamo  jedno ili  dva pitanja konkretno.  
 
ŽUPAN, kaže da će pokušati stvarno biti  jako  kratak da unutar 30 minuta da može 
odgovoriti na postavljena pitanja. 
 Hvala poštovani vijećniče na pitanju vezano za prvo pitanje koje se odnosilo  na 
stipendije. Trebamo stati  na loptu i pogledati kakva je situacija bila ranije. Broj 
stipendija je ove godine značajno povećan u odnosu  na  pred dvije  godine, 100  posto 
ili točno  duplo  više. Godine 2013. bilo je 30 stipendija, ove godine imamo  40  
stipendija, plus 20  stipendija za naše sugrađanke i  ugrađane slabijeg imovinskog  
stanja. 
 Što se tiče 40 stipendija, uvijek govorimo o 1.100,00 kuna mjesečno po osobi. 
Sa stipendistima ću potpisati ugovore. U siječnju mjesecu  2016. godine raspisat ćemo 
natječaj, nakon toga  potpisati  ugovor sa  studentima slabijeg imovinskog  stanja. 
 Na drugo pitanje dat ću kratak odgovor pije nego pročelnik Josip Zidarić bude 
rekao  svu  apsurdnost Hrvatske birokracije i administraciju oko  Streljane. 
 Vezano  za prijevoz učenika, mi smo temeljem Pravilnika  raspisali  natječaj za 
prijevoz  naših  učenika, vodeći prvenstveno računa  o sigurnosti ljudi  koji  se prevoze. 
Pravilnik je  jasan. Nakon javnog  nadmetanja odabrali smo najpovoljnije  ponuditelje s 
kojim smo išli  zaključivati ugovore. U međuvremenu vidjeli  smo  da je iznos  sredstava 
znatno veći nego lani, znatno veći  nego prošlih godina. S  druge  strane i u  rebalansu  
Proračuna možete vidjeti da država iz godine u  godinu manje  nam vraća sredstava 
zbog minimalnih standarda i kriterija i novaca koji se postižu negdje drugdje u  
Hrvatskoj, što znači da na toj poziciji itekako u minusu. Ove godine, kao što možete 
kasnije vidjeti, dobivamo 2.500.000,00 kuna manje, nego prošlih  godina iz 
decentraliziranih sredstava za  prijevoz učenika. 
 Što  smo  nakon toga učinili? 
 Ne dirajući u sigurnost, pogledali  smo  što možemo ušparati. Razgovarali  smo 
s Ministarstvom prometa, koje nam je dalo  zeleno  svijetlo da  linijski prijevoznici mogu  
voziti u svojim redovitim linijama učenike, što znači da sada imamo suglasnost 
Ministarstva prometa da možemo konkretno sa Pulaprometom voziti  našu  djecu. S 
druge strane imamo zaključen ugovor sa najpovoljnijim ponuditeljima koji je  
nevjerojatno skup.Želimo naći izlaz iz ove situacije, poštujući sigurnost i čuvati  naše 
šolde u Proračunu. Zato razgovaramo sa prijevoznicima da vidimo žele li, mogu li i  
hoće li oni  smanjiti utrošak  svih  tih linija. Ako  to  ne bude  tako išlo, već  sada mogu  
najaviti  da ćemo itekako razmisliti  na proljeće ići  prema raskidima ugovora, jer je  
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meni kao Županu, uz sigurnost i ažurnost naših učenika, isto  tako cilj čuvati  sredstva 
našeg Županijskog  proračuna.     
  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog  odjela za  održivi  razvoj  IŽ, kaže za one koji  ne 
znaju, da se Streljana nalazi na jedan kilometar od ceste Pule prema Premanturi, 
prema Istoku, prema Kaštijunu, na površini od 10 hektara, koja  je već jako puno  
godina jedno od važnih objekata za MORH, odnosno još prije  za Jugoslavensku  
vojsku, gdje su se odvijala  gađanja. To je i sada u Prostornom planu IŽ kao područje 
posebne namjene. To je isto i u  našem i prostornom planu Grada Pule, kao i u 
Prostornom planu Općine Medulin. Temeljem toga je nadležno Ministarstvo kod  
izdavanja posebnih uvjeta građenja za Kaštijun uvjetovalo da se to Strelište uredi i 
sredi. 
 Strelište smo preuzeli u vrlo  zapuštenom stanju, gotovo sve pada dolje, struja 
je potrgana, vode nema itd Uhvatili smo se ukoštac da izradimo projektnu  
dokumentaciju, jer je to jednim sporazumom između nas i MORH-a utvrđeno.  
Dokumentacija je gotova, ali to nije uobičajena dokumentacija. MORH je uvjetovao  da 
se izradi poseban elaborat sigurnosti, koji garantira da Kaštijun  nije  u  opasnosti, da  
prometnica  koja će ići Medulinskom, koja  će ići  prema Kaštijunu, da isto  tako  nije u  
opasnosti. To je vrlo  zahtjevan objekt. 
 Sve smo to napravili, ishodili suglasnost Ministarstva unutarnjih  polova. To je 
trebalo načiniti  temeljem zahtjeva MORH-a. Prije  petnaestak, dvadesetak dana svu  
smo dokumentaciju predali MORH-u, jer MORH izdaje  građevinsku  dozvolu. To je  
opet nešto novaca koštalo, pa smo i tu nešto  trebali mijenjati, jer je prije tri mjeseca 
donesena nova Uredba o vojnom graditeljstvu, gdje Ministarstvo obrane izdaje  
dozvole za  svoje  objekte. 
 Pored toga u  MORH-u  smo  razgovarali  o tome i  pripremamo  taj  sporazum, 
kojem će biti  cilj  da Kaštijun može početi raditi,  a  da preuzmemo obaveza mi i  Fond, 
koji će financirati izgradnju Strelišta, da se ono dovrši u  idućoj  godini.     
 To je nekako  Zaključak i suglasnost od MORH-a, tako da mislim da će  
Kaštijun moći  nesmetano  raditi. U toku  iduće godine  mi  ćemo sve ono  što  treba od  
javne nabave, građevinara, izvođača, nadzor i sve ostalo,  morati  posložiti  da bi se taj  
objekt priveo  svrsi.  
 Objekt je tako projektiran da gotovo ništa ne vidite, jer je sigurnost  
zagarantirana da ni jedan  metak ne  može odlutati ni lijevo, ni desno, ni  gore, ni  dolje. 
Ako se bude kako je projektirano dogodilo bit  će u  redu. Zidovi  su projektirani tako  
da su 5 metara visoki na svih 100  metara. 
 Ono što  smo uspjeli, kako  sam vam rekao, je  da na 10  hektara površine toga  
Strelišta, utvrdili zajedno i  sa vojskom, policijom i ostalim, da će se uređivati  samo  
100 metara. Inače tamo se gađalo čak na 500 metara dužine. Sve to skupa  smo  
nekako uspjeli, uz suglasnost svih, posložiti. Ja  se nadam da ćemo moći  dalje to  
realizirati, ali  moramo uključiti i Fond za  zaštitu okoliša, kao  najvećeg investitora.  
 
JOSIP  ANTON RUPNIK, ZELENA STRANKA,  ima dva prijedloga. 
Prvi prijedlog. 
 Predlaže da se pokrene postupak u Saboru RH da se uvede naknada za  
ispuštanje CO2. Naveli smo da bi  to bilo cirka 8,00 eura po toni. Sredstva koja  bi se 
ostvarila dijelila bi  se tako da bi 50% pripalo lokalnoj samoupravi, koja  je udaljena oko 
400 metara zračne linije od zagađivača, a drugih 50 %  sredstava bi  se izdvojilo za  
potrebe županija. Već smo  takav zahtjev uputili  svim županijama u  Hrvatskoj. Od  
nekih smo  županija  dobili odgovor. Svi se slažu da postoji  mogućnost da bi nekoliko  
županija zajedno mogle to ostvariti, pogotovo  kada znamo  da u  našoj županiji imamo 
9 saborskih  zastupnika, pa bi mogli oni tu ulogu preuzeti uz  potporu  naše Županije, 
Skupštine, da se to  realizira. Ovo što  mi tražimo, vi ste sami vidjeli sada, to je 
potvrđeno i  u  Parizu.  
 Drugi prijedlog. 
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 Predlažemo da se pokrene akcija  da se u  Istri izgrade  postrojenja za  obradu 
komunalnih  otpadnih  voda s  ciljem  da se takva  voda  može koristiti  za  industrijske  
potrebe, za  navodnjavanje. Ono što nas je najviše potaklo je to  da se  takva  
postrojenja mogu  izgraditi  za  proizvodnju  električne energije. 
 Cilj je toga da bi  trebalo planirati  jednu instituciju na nivou  Istarske županije, 
koja  bi preuzela tu ulogu, da ne bi  svaka  općina, svaki  grad, imala nekog dobavljača, 
pa  da imamo 100  dobavljača, jer je  praksa pokazala ako  netko  to  kompletno obradi  
da će biti  možda jedan dobavljač, jedan proizvođač  i normalna  stvar da se kasnije 
kod  održavanja  takvih  postrojenja automatski troškovi smanjuju otprilike za  30 %  na 
redovno održavanje. Takva postrojenja  ako bi se tako gradila, postoji velika 
mogućnost da se sve to  gradi u  Istri. U Istri  imamo industriju koja sve to  može izraditi  
sama.   
 
ŽUPAN, zahvaljuje vijećniku Josipu Antonu Rupniku na dvije konkretne inicijative.  
Prva inicijativa je u djelokrugu  rada Ministarstva zaštite okoliša. Ni u kojem slučaju kao 
Istra ne želimo biti  trgovci, ne želimo trgovati  sa novcima sa CO2 na račun zdravlja  
naših građana, što prevedeno znači da želimo realizirati naš zeleni plan, a i vi,  
poštovane vijećnice i vijećnici, hoćete, vjerujem, na  prvoj  slijedećoj  sjednici  dobiti  
prijedlog Županijskog prostornog plana sa Plominom na plin. To znači  da možemo 
pričati o postojećem stanju,  da želimo  emisiju CO2 smanjivati u  Istri, a da ako  netko  
želi  valorizirati  postojeće stanje  u  redu, ali  je  cilj  da budemo CO2 neutralna 
županija.  
 Kada govorimo o drugoj inicijativi  vezano za  pročišćavanje otpadnih  voda, 
želim reći  svoje mišljenje, da postoje uznapredovani projekti, koji u velikom dijelu 
financiraju  Hrvatske  vode ili Europski  fondovi. Možemo  kao primjer uzeti Poreštinu, 
Rovinjštinu, Puljštinu ili  Buzeštinu, koji su  neki u  fazi projektiranja, neki već u  fazi  
realizacije. Vašu inicijativu načelno  podržavam i prenijeti  na  Koordinaciji  
komunalaca. Želim da svi  skupa budemo  upoznati  da svaka  od  tih  konglomeracija,  
koja je  već u  nekoj napredovaloj  fazi na svome  području, ima projektiran ili   ima  već 
u fazi pripremnih  radova i uređaj za  pročišćavanje otpadnih  voda. Problem koji je  
zajednički za  sve te konglomeracije,  odnosno izgrađene sutra uređaje, zove  se 
problem zbrinjavanja  mulja i  to  već 2018. godine, što opet znači  da će ova  vaša  
inicijativa, vjerujem,  naići  na plodno  tlo , ali  prvenstveno u  dijelu tog  nazovimo ga 
nus produkta. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, HNS, pitanje  postavlja  Županu. 
U srpnju ove godine donesen je  Zakon o  procjeni vrijednosti  nekretnina. Članak 10. 
istoga  zakona propisuje  da županije i veliki  gradovi osnivaju  procjeniteljsko 
povjerenstvo radi  stručne analize i evaluacije podataka, te davanja  stručnih prijedloga 
i mišljenja o tržištu nekretninama. Mene zanima da li  je naša Županija  nešto poduzela 
po  tom pitanju. 
 
MARIN GRGETA, pročelnik  Upravnog odjela za  decentralizaciju, lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu, prostorno  uređenje i gradnju  IŽ, ističe da je,  kako je  
štovana vijećnica  rekla, zakon  donijet u  sedmom mjesecu  2015. godine. Mi  smo se 
odmah aktivirali sa pripremama. Jedna od  nužnih pretpostavki za  početi vršiti  nove  
poslove, koje  je  zakon dao, je bila  izmjena Odluke o  ustrojstvu koju  smo  na zadnjoj  
sjednici Županijske  skupštine Istarske županije donijeli, gdje  smo  zapravo upravljanje 
imovinom uveli  kao  novu djelatnost, novo zaduženje, koje je  dobilo  moj Upravni 
odjel. Dobro ste rekli, dobro ste citirali zakon. Slijedeća obaveza je osnivanje toga  
Povjerenstva. Zapravo u  Istri  bi se mogla osnovati  tri, ali iz  razloga  racionalnosti, 
operativnosti, dogovorili  smo  se sa Gradom Pazinom i  Gradom Pulom, da ćemo 
osnovati  jedno  jedinstveno povjerenstvo, koje će  voditi moj  Upravni odjel. Svi  
potrebni  nacrti dokumenata su spremni. Zakon propisuje  tko sve  daje  predstavnike u  
to Stručno povjerenstvo. Očekujemo  još  nekoliko suglasnosti od  tih  tijela i  vjerujem  
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da ćemo već idući  tjedan  moći  sve potrebne dokumente donijeti, i od  1.01.2016. 
godine  zapravo  krenuti sa punom primjenom zakona, sa jednim jedinstvenim 
Povjerenstvom, koje će  tehnički  biti servisirano u  Županiji, a koje će pokrivati  čitavu  
Istru, uključujući  ta dva grada koji  bi mogli imati svoja  povjerenstva ukoliko to  žele.  
 
BOJAN SKOČILIĆ, SDP, naglašava da postavlja pitanje vezano za  sigurnost u 
prometu, odnosno  da li  postoji projektni i  financijski  plan  za  rekonstrukciju i obnovu, 
odnosno povećanu  sigurnost, svih sigurnih uvjeta, na županijskoj  cesti  51115 
Barbariga-Peroj-Fažana- Pula,  u najprometnijem dijelu od Fažane do Pule. 
 U kratkom obrazloženju navodim da smo svi svjedoci nemilog događaja  
prometne nesreće, gdje  su  prije nekoliko  tjedana život  izgubile  dvije učenice srednje  
škole sa tog područja, 
 Mi koji živimo uz tu cestu i njome se koristimo, svjesni  smo da su utjecale  
nesreće s tragičnim posljedicama u sličnim slučajevima i kada bi se to statistički 
obradilo u zadnjih nekoliko ili  više desetaka godina, zasigurno  bi se  došlo do 
podataka  da je  bitna  velika nesigurnost na toj  cesti s velikim tragičnim posljedicama, 
 Bez obzira  na uzroke i  razloge saobraćajnih nesreća na toj  cesti, priznata je 
činjenica da stradavaju  ljudi i djeca. Vjerujem  da se  po tom pitanju može nešto 
napraviti. 
 Mislim da nije potpuno  rješenje ograničenje brzine i druge  regulacije  
prometne signalizacijom, nego je potrebno povećati sigurnosne uvjete na način kao što 
su  ograda i druga zaštitna  sredstva, s čime će se osigurati  sigurnost prometovanja  
tom cestom.   
  Predlažem, ako to  već nije učinjeno, da se predvide sredstva za  projekte i  da 
se krene u  realizaciju izvođenja  radova  na toj  cesti. U svakom slučaju  ništa ne može 
vratiti  izgubljene živote, ali  možemo poboljšati uvjete i povećati  sigurnost na toj cesti.  
 I da se vratim na pitanje, ukoliko već postoje projekti ili ako je nešto predviđeno  
planom, volio bih  da nam  se to prezentira, odnosno  dostavi.  
 
PREDSJEDNIK, predlaže, ako se poštovani  vijećnik slažete, pošto je  to  danas na 
dnevnom redu, da se u  sklopu točke dnevnog  reda, odgovori na postavljeno pitanje. . 
 
ŽELJKA HRLIĆ, HDZ, kaže da ima jedno pitanje i jedan prijedlog, 
Upoznati  ste da je  sa 16. 11. 2015. godine naš projekt javno-privatnog partnerstva, 
nažalost, propao, pao je, naravno, ne greškom Županije, Županija je do tada se svim  
silama trudila  da to javno-privatno partnerstvo izvučemo na zelenu  granu i uspijemo 
dobiti  4 nove škole u Istri. Međutim, bilo pa prošlo vrijeme, ono što je bilo vrijeme ne 
možemo vratiti. Stoga  mislim da  trebamo  gledati  svi unaprijed. 
 Ja sam se osobno potrudila i kontaktirala Župana Virovitičko-Podravske  
županije, gospodina Tološića, koji su imali  sličnih problema. kao što ih imamo  i mi  
sada. Prešli su na jedan drugi sistem. Preko svoje razvojne agencije, nadležnog 
Upravnog odjela, odnosno županije, preko natječaja  Fonda za  zaštitu okoliša i  
energetsku  obnovljivost, a koji  se odnosi na sufinanciranje projekata energetske 
obnove nestambenih zgrada, dobili iznos od gotovo 16.000.000,00 kuna, dok je  
županijski trošak u tim projektima bio 13.000.000,00 kuna. Radilo se o 17 projekata. 
Javili su se preko istog  Fonda na  natječaj  za sufinanciranje projekata obnovljivih  
izvora  energije, gdje su dobili 6.500.000,00 kuna, dok je trošak županije bio  nešto  
više od 2.000.000,00 kuna. Radilo  se o postavljanju 9  sunčanih elektrana za  školu i 
vrtiće. 
 Svjesna sam činjenice da sada, kada govorimo o nekim velikim milijunima, 
nažalost, Županija nema možda toliko novaca da  bi mogla taj  trošak i sufinancirati. 
Međutim, Ministarstvo graditeljstva i prostornog  uređenja u suradnji sa Fondom za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, u proteklih nekoliko  mjeseci otvorilo je  dva 
javna  poziva, za dodjelu bespovratnih sredstava za energetsku obnovu zgrada i  
korištenje obnovljivih izvora  energije u  javnim ustanovama, koje obavljaju  djelatnost 
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obrazovanja, te za  izradu projektne dokumentacije za  iste. Napominjem da  se preko  
tog natječaja sufinancira iznos od 70 do 95 % sredstava. To znači da bi  trošak 
županije bio minimalan. Naravno, to ide preko Ministarstva, sve su to bespovratna 
sredstva, osigurano u europskom  fondu za  regionalni  razvoj. Nažalost, trenutno  je taj 
natječaj blokiran do 15. travnja  2016. godine, iz razloga velikog interesa i velikog  broja 
prijavljenih projekata. Međutim, smatram da to  ne znači  da županija taj period ne 
može iskoristiti upravo  da bi pripremila  dokumentaciju i  da  15. travnja budemo 
spremni da to  kandidiramo. Prema informacijama kojima  raspolažem Fond za  zaštitu 
okoliša ima  sredstva i  niti  jedan opravdani projekt ne odbijaju. To  znači  da ne 
govorimo  tu o učinkovitosti  energetske  obnovljivosti zgrade i znate da tome danas, 
sutra, težimo upravo tim obnovljivim izvorima  energije, koji se  mogu  koristiti na školu. 
Na škole se mogu postaviti solarno foto naponski  sustav i škola  će s time  štedjeti i 
ujedno ćemo se grijati i  sam  taj novac moći ćemo iskoristiti   za  neke  druge svrhe.      
 Molila bih Župana ili  nadležnu pročelnicu da to imaju u  vidu. Moje izlaganje je 
bilo dobronamjerno, da vidimo  da li postoji mogućnost  da u  tom pravcu  reagiramo  i  
da se na nekom od  tih  natječaja javimo, 
 
ŽUPAN, zahvaljuje  vijećnici  Željki  Hrlić  na dobronamjernosti, na ideji, na pitanju.  
Javno-privatno  partnerstvo je palo u vodu, ali u  javno-privatnom partnerstvu država je  
propisala uvjete natječaja i  kasnije  financiranja od  55%. Podsjećam vas, mi  smo  
preuzeli od  35 % sredstava, a gradovi  10 %. Ne bih  htio  da se država izmigolji tih 55 
% ukupne sume novaca, i  neću  se zadovoljiti  sa jednom fasadom, jednom  stolarijom 
ili  sunčanim kolektorom na bilo kojoj školi,  a dobili  smo upravo  sada i  Rivarelu, Mate 
Blažinu i još neke škole. Naravno,  da pratimo, da hoćemo  i  dalje  kandidirati  sve 
naše projekte na projekte i  natječaja  Fonda zaštite  okoliša i  energetsku učinkovitost, 
ali  to  nije dovoljno. Ono što  želim  reći  je  slijedeće. 
 Dakle, ja osobno, pročelnica, čekamo  konstituiranje Vlade i  to  će biti prva  
tema  za  budućeg ministra ili ministricu  da poštuju ono  što je prethodna Vlada taj 
uvjet prihvatila, vjerujem po  modelu,  kako  smo zajedno  zaokružili bolnicu možemo  
sutra zaokružiti  gradnju  nekih od tih  novih škola. Znam isto  tako  da Grad Poreč 
nema  vremena  čekati  i da  ide sam  graditi  dvije škole. Ja sam jučer bio sat vremena  
sa Gradonačelnikom Općine Buje. Pričali  smo upravo o  tome i pričali  smo  i  
usuglasili smo se kako  ćemo pričekati  tri, četiri  mjeseca, pa ne prolijeće vidjeti  kako  
će  razmišljati resorna ministrica ili budući  ministar. Bez  obzira na to,  dao  sam nalog  
službama da vide  upravo  to što i vi kažete. Hvala vam na ideji, ja bih  rekao,  na 
filetiranje projekata, pa da vidimo što možemo gdje i  kada kandidirati, a ono što  ne 
možemo da idemo  zajedno, ako, ne daj Bože sutra, nekakva  ministrica ili  ministar 
budu nam pokazali izlazna  vrata, mi odustat  nećemo. To  će nam definitivno biti jedan  
od projekata koji ću  vam predložiti, upravo  škole, da vidimo  gdje  možemo  sami  
korak po korak riješiti ove goruće probleme na koje i vi ukazujete. 
 
ŽELJKA HRLIĆ, HDZ, zahvaljuje Županu na odgovoru  vezano  za  gorući  problem. 
Znate da dolazim iz  Buja. Situacija u  Bujama je jako loša. Za vrijeme jače bure prozor 
je  pao u školi. Sva sreća  da u školi nije  bilo učenika, bio je  vikend. Iz  parketa nam 
rastu  gljivice, krov  nam prokišnjava, stolarija  nam je nikakva. Stvarno je definitivno 
jako  gorući problem. Ne znam da li  Bujska škola ima vremena toliko čekati rješene 
problema. Nadam se da će se brzo sastaviti Vlada, ali da li imamo  toliko  vremena 
čekati. Moram priznati  da se bojim reakcije roditelja i profesora i što će se dešavati u 
drugom polugodištu.    
 
ŽUPAN, da se ne bismo krivo shvatili. Apsolutno isto  razmišljamo. Ja ću već u  
ponedjeljak  poslati  svoju  pročelnicu u  Buje da vidimo  zbilja  da li  nešto  hitno, 
prioritetno možemo intervenirati ako je  problem nekog  prozora ili prokišnjavanja, da 
vidimo da li  možemo pomoći našim učenicima . A što  se tiče prioriteta razumijemo se  
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1/1 i  apsolutno  dijelim vaše  razmišljanje i  kao  što sam rekao biti  će to  sigurno 
prioritetni prijedlog  prema ovoj  Županijskoj  skupštini.  
 
PREDSJEDNIK, naglašava da su još 4 prijavljena vijećnika za postavljanje vijećničkih 
pitanja Vremena je još za jedno pitanje za Damira  Kajina. Ostaju  za  postavljanje  
pitanja: Danijel Mohorović, Mario  Radešić i  Kemal Velagić, za   sljedeću  sjednicu. 
 
DAMIR  KAJIN, ID, ima dva pitanja.  
 Jedno pitanje je za pročelnika,  gospodina  Josipa  Zidarića. 
 Prvo pitanje. 
 Istarska  županija  dodjeljuje koncesije  na pomorskom dobru, na primjer  za  
plaže, za školjkaš itd. Da li  je  moguće koncesiju  na pomorskom dobru, ako  je 
dodijeljena  osobi  A ili  tvrtci  A, da ta tvrtka  A ili osoba  A, ustupi koncesiju nekome  
trećem ?  
 Drugo pitanje. 
 Više manje znate da me je  naš  osvjedočeni prijatelj, dobitnik Grba Istarske 
županije, pretpostavljeni počasni građanin Rovinja, danas sužnih  talijanskog  
pravosuđa, gospodin Galant, tužio zbog  štete počinjenih nekih duševnih  boli, koji  se 
svojedobno hvalio da mu  je bivši župan našao kuću u  Rovinju, a da mu je jedan drugi  
hrvatski užnik, također osvjedočeni prijatelj, ali pustimo sada to, što će Istarska 
županija učiniti za sanaciju kamenoloma ispod Raklja.Tvrdim da je to najveća, ne 
devastacija u Istri, nego možda i u Hrvatskoj, 2031 brod  kamena je otišlo za Italiju bez  
rudarske koncesije. Koncesiju izdaje u ovom slučaju  Ured državne uprave, Više je  
sramota, mi smo  se prije složili, jednoga dana će se ona ukloniti, ali ona rupa i 
devastacija će  tamo ostati. Što možemo očekivati po  tom pitanju? 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za  održivi  razvoj  IŽ, vezano za prvo 
pitanje koncesije na pomorskom dobru, zakonom je omogućeno  da se može prenijeti 
koncesija na drugog  koncesionara, ali  to  Skupština mora prihvatiti. Takve primjere 
smo  već imali. Ne znam  točno  točku  zakona, ali  možemo to vrlo  precizno izvaditi iz  
zakona pa  vam to  dostaviti. 
 Što  se tiče kamenoloma Podrola ispod  Raklja, on je u  eksploataciji negdje  od  
1995 godine. Trenutno  nema koncesiju, nema je  već neko  duže vrijeme. Našim 
Prostornim planom i Prostornim planom Općine Marčana,  utvrđeno  je  da je taj 
kamenolom treba sanirati u  cilju  izgradnje marine, turističkih kapaciteta na tom 
području. Takav imamo  sličan primjer na Antenalu, Umagu i u  Podroli 
 Prije  tri  dana mi je  Općina Marčana donijela prijedlog DPU-a za  to područje, 
stoji  na stolu, još  ga nismo  pogledali, a koliko imam informaciju od nadležnog 
Ministarstva, Ministarstvo  čini  napore da se koncesija  da  na određeni  broj  godina 
zajedno sa izvoznom lukom, jer jedno  bez  drugoga  ne može ići. To je tako  bilo i prije 
uređeno, međutim, kada će natječaj  biti  raspisan  ne znam vam reći. 
 Činjenica je  da  koncesionar, odnosno  tvrtka Maskun, ima u obavezi  sve to  
napraviti temeljem koncesije koju  su onda imali. Nažalost, oni to nisu  učinili. Navode 
da nije bilo  mogućnosti izvoza  itd., i zato je i propala koncesija Nadležno  Ministarstvo 
im je  opet dalo uvjet  da to  naprave i da u  određenom roku  dostave svu  
dokumentaciju. I  to  nisu učinili. Ovo je  sada opet jedan treći pokušaj ili  ne znam koji. 
da se da koncesija u  cilju sanacija  toga  kamenoloma i u pripremi  terena, ja  bih  
rekao, temeljem DPU-a, koji je u izradi., još nije pokrenut postupak, ali je u izradi.  
 
DAMIR  KAJIN, ID, dopunsko pitanje, ističe da  u periodu od  2006. godine do  6.rujna 
2010. godine, 2031 brod kamena je otišlo za  Italiju  bez  rudare koncesije, izvezlo  se 
5,3 milijuna tona kamena. To je ekvivalent 3,6 milijuna kubnih metara kamena. Neću  
sada tu špekulirati o  nekoj protupravnoj imovinskoj koristi. Neki  su  izračunali  da to 
može doći  do iznosa od  70.000.000,00 kuna, ali  pustimo sada to, ja ništa ne tvrdim. 
Mene, normalno, zanima Galanova  tužba i devastacija jednog  od  najljepših krajeva 
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Istre. Imamo  situaciju  da  nema, da se tako izrazim, kriminalca koji u  Istri  nije dobro  
došao, od Buzetskih  kompostana, Tvornice  smeća u Buzetu, pa  ne znam čega itd. 
Rekoh  prije, žicu  možemo ukloniti, ali  ove   rane naprosto ostaju. Ja ne znam tko  će  
pristupiti sanaciji, ali je naprosto  vrijeme da se to učini i  da se pojedinci prestanu  
protupravno  bogatiti  na  račun ove  istarske  sirotinje i  istarskog  prostora.  
 
PREDSJEDNIK, još  jedanput upozorava vijećnika Damira Kajina  da b bira  riječi koje  
izgovara za županijske  govornice. 
 Ovime zaključuje točku: Vijećnička pitanja. Vijećnici Danijel Mohrović, Mario 
Radešić i Kemal  Velagić, će biti prvi za postavljanje pitanja na slijedećoj sjednici 
Županijske skupštine Istarske županije.  
 
 AD- 4 

a) Odluka o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 
mirovanje 

b) Rješenje o verifikaciji mandata članice Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega vijećnice Skupštine Istarske županije 
 

ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, predsjednica Mandatno-verifikacijske komisije, 
podnijela je 

IZVJEŠĆE MANDATNO -VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
 
sa 7. sjednice Mandatno-verifikacijske komisije Skupštine Istarske županije, 
održane 17. prosinca 2015. godine 
 
Temeljem članka 23. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 

("Službene novine Istarske županije", broj 14/09 i 4/13), Mandatno - verifikacijska 
komisija, na sjednici održanoj dana 17. prosinca 2015. godine, u sastavu: 

 
a. ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, predsjednica 
b. SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, članica 

 
utvrdila je sljedeće činjenice: 

 
Da je izabran kandidat s kandidacijske koalicijske liste SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske, dana 12. studenoga 2015. godine,  stavio mandat člana Skupštine Istarske 
županije u mirovanje, iz osobnih razloga 
 
Odlukom Hrvatske stranke umirovljenika i suglasnošću koalicijskih stranaka SDP-a, 
SDSS-a, HSLS-a i SDA HR, zaprimljene 7. prosinca 2015. godine u Stručnoj službi 
Skupštine, utvrđuje se zamjena za vijećnika Marina Diminića. Navedenom odlukom, 
umjesto Marina Diminića, određuje se zamjenica  
 
MILKA KEVIĆ iz Buja, Rusine 6 
35. na koalicijskoj listi SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hrvatske ( a ne kako je u Odluci 
napisano deveta) 
 
Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje sljedeće akte: 
 
Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje: 

 
ODLUKU 
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o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje 
 
Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku MARINU DIMINIĆU miruje mandat člana 

Skupštine Istarske županije, iz osobnih razloga. 
 
Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 

novinama Istarske županije". 
o 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 

 
I. 

Umjesto vijećnika Marina Diminića, verificira se mandat vijećnice Skupštine 
Istarske županije MILKE KEVIĆ iz Buja, Rudine 9 
 

II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 
PREDSJEDNIK, poziva Milku Kević, da ustane radi  polaganja  svečane prisege. Čita  
tekst prisege na hrvatskom i talijanskom jeziku. 

 
 “Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati 
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske 
županije i da ću se u obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije 
pridržavati Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti 
Istre". 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità, l'incarico derivatomi 
dai diritti e doveri di membro dell’Assemblea della Regione Istriana, per lo sviluppo 
economico, culturale e sociale della Regione Istriana, e che mi atterrò allo Statuto della 
Regione Istriana nell’espletamento dei miei doveri di membro dell'Assemblea della 
Regione Istriana, e che tutelerò e promuoverò le particolarità regionali dell’Istria.” 

 
MILKA KEVIĆ: PRISEŽEM (Aplauz) 
PREDSJEDNIK, čestita gospođi Milki Kević. 
Ujedno koristim priliku da se zahvalim gospodinu Marinu Diminiću na suradnji i radu u 
Skupštini Istarske županije i da mu  zaželimo sve najbolje.  
 Ovim činom Milka Kević, može punopravno kao i svi ostali sudjelovati u  radu  
Županijske  skupštine  Istarske  županije.  

AD -5 
Četvrte Izmjene i dopune proračuna IŽ za 2015. 

ŽUPAN, naglašava da su se  ove godine u  još uvijek  važećem Proračunu  desilo  par 
elemenata koji  utječu na brojke, na Proračun, koje želimo anticipirati kakio  bismo  do  
kraja godine, još ovih  defakto  13 dana, mirno  financijski, a i  poslovno  brodili. 

Prvi element koji je utjecao  na smanjenje  prihodovne strane Proračuna je  vremenski 
odmak u  vraćanju europskih  sredstava prema  svim partnerima u  različitim projektima 
koje  trenutno provodimo, nevažno kao  list partneri ili  kao  obični  partneri, u  različitim 
projektima, s time da želim reći da  Istarska županija ni u  jednom  projektu  nije ta 
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zbog  koje se kasni  ni u  implementaciji ni u  vraćanju, odnosno  alimentiranju sredstva 
iz  Europske unije. Ukupno govorimo o  8.120.000,00 kuna. Korak  dalje  je ono što  
sam vam prije  rekao, to je 2.500.000,00 kuna koje manje dobivamo  od  našeg 
Ministarstva za  prijevoz srednjoškolaca upravo zbog tih minimalnih standarda i 
decentraliziranih funkcija  u odnosu  na prošlu  godinu, a na osnovu prošle  godine. 
učinjene su brojke u ovogodišnjem Proračunu. I  treći  važan element je  Ministarstvo  
gospodarstva, odnosno odustajanje od  druge  tranše jamstvenog  fonda u ukupnom 
iznosu od 4.000.000,00 kuna. 

Što smo mi ukupno učinili da bismo amortizirali sve ove  padove  o kojima sam  upravo  
sada pričao. Učinili  smo  to da  smo jako  radili  na naplati naših prihoda, što  se i  vidi 
u prihodovnoj  strani Proračuna, a i  zbog veće zaposlenosti u odnosu  na isti  period  
prošle godine, veći nam je  porez  na dohodak  i to jedno plus drugo  nosi  
6.355.000,00 kuna, a ostatak da možemo  do ove  razlike od 7.700.000,00 kuna učinili 
smo  dodatne napore vezano za  uštede, vezano  za redukciju naših  troškova u  svim 
oblicima i djelokrugu našeg poslovanja, gdje  mogu izdvojiti  materijalne troškove, 
najviše materijalne toškove od  3.246.000,00 kuna, koji  uključuju  i trošak zaposlenika 
835.000,00 kuna, trošak službenih  putovanja, naknade  za  prijevoz  na posao, 
troškove uredskog  materijala, ostalih  svih  drugih  troškova, koji  se tiču  našeg 
hladnog pogona. Na taj način,  dakle, uštedom, boljom  naplatom prihoda.  smo  uspjeli  
sve to skupa amortizirati i doći  do  činjenice, kao što  vidite, da Proračun sa  ovim 
predloženim izmjenama pada za  1,9, odnosno  ukupno  dolazi  na 397.300.000,00 
kuna. 

I ono što želim sada reći u ovom dijelu je činjenica da Europska sredstva, 8.130.000,00 
kuna nisu izgubljena, nego  su, vjerujem,  sasvim sigurno  zacementirana slijedeće 
godine kada će nam se alimentirati u naš Proračun, a da unatoč svim tim teškim 
situacijama jesmo imali i snage, prvenstveno financijske, ali i volje, da nađemo  
600.000,00 kuna za Pulu prijestolnicu kulture, projekte i sve ostalo što  treba  raditi za 
ovaj hvalevrijedan projekt  2020 i to sa 600.000,00 kuna, što se kasnije  vidi i u 
prijedlogu  Proračuna za slijedeću godinu, a 300.000,00 kuna smo  našli  za  našu 
Politehniku za direktno ulaganje u znanje, kako bismo defakto izvršili preuzete obveze 
od pred više godina i isplatili doktorski studiji medicine do  kraja.     

SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za financije IŽ, naglašava da 
će ukratko načelni  dio  koji je Župan već istakao samo kroz  brojke  potvrditi.  
 Ovo su slijedeće Izmjene i  dopune Proračuna Istarske županije u segmentu, ja 
ću  to  nekako  nazvati, pravih Izmjena i  dopuna Proračuna , jer su druge  i treće bile u  
segmentu  decentraliziranih  funkcija kako bi  se rasporedila  sredstva i  mogli  utrošiti  
ta proračunska  sredstva kroz decentralizaciju  do  kraja ove proračunske godine. 
 
 Četvrtim Izmjenama i dopunama predlaže se proračun u visini od  
397.300.000,00 kn. 
 
Sveukupno smanjenje prihoda u iznosu od 7.700.000,00 kn (1,9%), u odnosu na 
dosadašnji plan, u najvećoj se mjeri odnosi na smanjenje pomoći iz inozemstva i od 
subjekata unutar općeg proračuna u visini od 13.379.357,58 kn. U prvom redu to 
uključuje smanjenje pomoći za razne EU projekte u iznosu od 8.120.035,56 kn, a čija 
se očekivana naplata prenosi u 2016. godini. 
 
Pomoći od ministarstava, gradova i općina se umanjuju u ukupnom iznosu od 
5.795.203,45 kn. Najveći dio smanjenih prihoda odnosi se na sredstva Ministarstva 
gospodarstva uslijed odustajanja istog od financiranja Jamstvenog fonda u iznosu 
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4.000.000,00 kn i smanjenja prihoda od Ministarstva znanosti za prijevoz učenika 
srednjih škola i to u iznosu 2.500.000,00 kn.  
 
Međutim, istodobno svjedočimo boljem punjenju  poreznih prihoda te se oni  
povećavaju za 6.355.820,00 kn. Prihodi od poreza na dohodak se povećava za 
4.655.820,00 kn, dok se prihodi od vlastitih poreza povećavaju za 1.700.000,00 kn 
uslijed bolje naplate poreza na cestovna motorna vozila, poreza na plovila i uplata 
poreza na nasljedstvo i darove.  
 
Nadalje, nastavljajući s uravnoteživanjem rashodovne strane s prihodovnom te 
promjenom strukture rashoda, ostvarujemo uštede na ukupnim rashodima u iznosu od 
7.759.553,18 kn. Najveće uštede su tako ostvarene na materijalnim rashodima u 
ukupnom iznosu od 3.246.337,35 kn, od čega se naknadama troškova za zaposlene u 
iznosu od 835.313,66 kn. Rashodi za zaposlene (plaće) smanjuju se za 338.770,96 kn. 
. 
Ovim Izmjenama i dopunama Proračuna Istarske županije za 2015. godinu 
povećavamo sredstva za kulturu poput dijela za sufinanciranje kandidature Grada Pule 
za Europsku prijestolnicu kulture u iznosu od 600 tisuća kuna, te 109.728,00 kn za 
projekt Umjetničko blago istarske crkve iz namjenska sredstva regije Veneto, od 
Ministarstva turizma  u iznosu od 200.000,00 kn za novi stalni postav EMI Pazin. 
Predlaže se i povećanje ulaganja u lučku infrastrukturu u IŽ u iznosu 2.770.000, kn.   
 
Visoko vrednujući znanje, povećava se financiranje doktorskog studija biomedicine pri 
Politehnici Pula 300.000,00 kn, te usluge investicijskog i tekućeg održavanja iznad 
standarda u osnovnim školama za 345.000,00 kn te kod srednjih za 499.000,00 kn, 
stvarajući bolje uvjete za rad i obrazovanje u ustanovama školstva kojima je osnivač 
Istarska županija. Što je precizirano u točci 8 današnjeg dnevnog reda. 
 
Vrši se i usklađenje programa pojedinih razdjela koji su nadležni za proračunske 
korisnika na način da se negdje usklađuje plan i sredstva dodjeljuju proračunskim 
korisnicima, što je detaljnije vidljivo u točkama 5. i 6. današnjeg dnevnog reda. Puno 
ima promjena u upravnim odjelima nadležnim za korisnika, posebice u obrazovanju iz 
razloga iskazivanja rashoda koji su do sada bili iskazani na zajedničkim pozicijama 
investicijskog i tekućeg održavanja i njihovog preknjiživanja po svakoj pojedinoj 
ustanovi/školi.  
 
Također, rashodi za nabavu nefinancijske imovine povećani su za Uređenje prostorija 
IDZ - hitna medicinska pomoć Umag u iznosu od 605.000,00 kn, kao i za izgradnju 
sustava navodnjavanja u Valturi u iznosu od 365.158,09 kn. 
 
Ovim prijedlogom Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije usklađuje se plan 
razvojnih programa koji sada iznosi 119.227.382,33 kn, odnosno 30% proračuna.  
 Pošto se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu i 
daje na glasanje Četvrte Izmjene i dopune proračuna Istarske županije za 2015, 
godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 30 glasova «ZA», 1 glasom 
«PROTOV» i  2 «SUZDRŽANA»  glasa, usvojila 
 

ČETVRTE IZMJENE I DOPUNE 
Proračuna Istarske županije za 2015. godinu 

 
AD – 6 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske 
županije za 2015. godinu 
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 Dogovoreno je na međustranačkom kolegiju  da  narednim točkama na trebaju 
uvodna izlaganja, pa otvara raspravu za  klubove  vijećnika, za  koju  se nitko  ne javlja  
za  riječ, kao i ni za raspravu za  vijećnike, pa  daje  na glasanje Prijedlog Izmjena i 
dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2015. godinu, 
te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština  većinom  glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  2 «SUZDRŽANA» glasa, donijela  

IZMJENE I DOPUNE 

Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2015. godinu 

AD-7 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa  Javnih    

 potreba u kulturi Istarske županije za 2015.godinu 

 Skupština je bez rasprave većinom glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  3 
«SUZDRŽANA» glasa, donijela 

ODLUKU 
 

o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 
2015.godinu 

 AD – 8 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog drugih   
     izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave  
     za ceste Istarske županije za 2015. godinu 

PREDSJEDNIK, naglašava da je vijećnik Bojan Skočilić u vijećničkim pitanjima 
postavio vijećničko pitanje, međutim, u međuvremenu je obavijestio da mora napustiti  
sjednicu zbog obaveze koje ima vezano uz  ispraćaj i komemoraciju, nažalost, prerano  
preminulog kapetana Lucio Toffeti, pa predlaže da mu se odgovor na postavljeno 
pitanje dostavi u  pisanom obliku. 

Pošto se nitko nije javio za raspravu po ovoj točki dnevnog reda, PREDSJEDNIK, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na 
Prijedlog drugih izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave za ceste 
Istarske županije za 2015. godinu, te nakon  glasanja  utvrđuje  da je  Skupština 
većinom glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽAN» glas, donijela  

ZAKLJUČAK 

 davanju suglasnosti na Prijedlog drugih izmjena i dopuna Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2015. godinu 

 AD-9 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o    Prihvaćanju Plana 
rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog 
održavanja osnovnih i srednjih škola, te učeničkih domova Istarske županije za 
2015. godinu 

 Skupština je  bez  rasprave većinom glasova  «ZA», bez  glasova «PROTI» i  1 
«SUZDRŽAN» glas, donijela 

ODLUKU 
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o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, 
dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i srednjih škola, te 
učeničkih domova Istarske županije za 2015. godinu 

 AD-10 

a) Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2016. godinu i projekcije   
za  2017. i 2018. godinu 

b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije za 
   2016. godinu 
 
O ovoj točki dnevnog reda provedeno je I. čitanje  Proračuna.   Nakon toga 
je  bio rok za dostavu amandmana, Amandmani su dostavljeni  i obrađeni. U 
II. čitanju je izjašnjavanje o Amandmanima od strane predlagača Istarskog 
župana obavljeno i nakon toga i samo usvajanje kako Proračuna, tako i 
Odluke o izvršavanju samog Proračuna. 
  
Prije izjašnjavanja  o  amandmanima poziva Župana o izjašnjavanju  po  
redu  o  amandmanima. 
 
ŽUPAN se prije izjašnjavanje o  amandmanima zahvaljuje  svima koji su  
iskoristili  svoje  pravo da  podnesenu  amandman kako  bi  Proračun  bio 
bolji, još kvalitetniji, još  efikasniji i  učinkovitiji. Svi  su  amandmani pomno  
razmatrani i  jako pozitivistički  pokušali uklopiti u Proračun što rezultira, kao 
što se može vidjeti, ukupno sa 1.024.000,00 kuna prihvaćenih  amandmana, 
koji  se  opet najvećim dijelom, kao što se može vidjeti,  iz  svih naših  
mogućih  troškova pokušali  alimentirati.  
Nakon izjašnjavanja o  amandmanima Skupština je  sa 28 glasova «ZA», 
bez  glasova «PTOTIV» donijela pod 

 a) 

ZAKLJUČAK 
 
1. Župan Istarske županije razmatrao je sljedeće prispjele Amandmane Vijećnika 

Skupštine Istarske županije na Proračun Istarske županije za 2016. godinu, te 
odlučio kako slijedi:      

 
Amandman Vijećnika Josip Anton Rupnik 
 

Amandman br. 1 plan +/- novi plan 

R-7 POZ 160692 
Program razvoja ekološke 
poljoprivrede i eko-agroturizma  

 
135.000,00 

 
+27.000,00 

 
162.000,00 

R-7 POZ 160693 
Promocija lokalnih programa u 
poljoprivredi, ribarstvu i šumarstvu 

 
390.000,00 

 
-27.000,00 

 
363.000,00 

 
Obrazloženje:  

Vijećnik predlaže da se osiguraju sredstva u Proračunu IŽ kako bi se mogli realizirati 
programi u ekološkoj proizvodnji hrane i u eko-agroturizmu što to dosada ne uspijeva 
nadležnim ministarstvima. 
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Prijedlog :  ne prihvaća se  
 
Obrazloženje: 
 
Smanjeni iznos navedene pozicije u odnosu na sredstva iz 2015.g. u skladu je sa 
smanjenjem koje je provedeno kod svih korisnika i svaka promjena predstavljala bi 
kršenje postavljenih principa planiranja za 2016.g. 
 
 

Amandman br. 2 plan +/- novi plan 

R-7 POZ  160689 
Poticanje razvoja ekološke 
poljoprivrede i certificiranje eko 
proizvoda 

 
130.000,00 

 
+15.000,00 

 
145.000,00 

R-7 POZ 160697 
Tekuće donacije za marketinšku 
promociju autohtonih proizvoda 

 
290.000,00 

 
-15.000,00 

 
275.000,00 

 
Obrazloženje: 

Vijećnik predlaže da se osiguraju sredstva u Proračunu IŽ kako bi se mogli realizirati 
programi u ekološkoj proizvodnji hrane i u eko-agroturizmu što to dosada ne uspijeva 
nadležnim ministarstvima. 

 Prijedlog :  prihvaća se na sljedeći način: 
 

Amandman br. 2 plan +/- novi plan 

R-7 POZ  160689 
Poticanje razvoja ekološke 
poljoprivrede i certificiranje eko 
proizvoda 

 
130.000,00 

 
+15.000,00 

 
145.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160061 Ostali 
nespomenuti rashodi poslovanja 

 
270.848,63 

 
-15.000,00 

 
255.848,63 

 
Obrazloženje: 
Kako bi se nastavilo sa certificiranjem eko proizvoda, osiguravaju se dodatna sredstva 
u iznosu od 15.000,00 kn sa pozicije zajedničkih troškova javne uprave i administracije. 
 
 

Amandman br. 3 plan +/- novi plan 

R-7 POZ 160687  
Eko ide u školu 

 
15.000,00 

 
+15.000,00 

 
30.000,00 

R-7 POZ 160704  
Tekuće donacije za sajamsku 
promociju poljoprivrednih proizvoda  

 
508.500,00 

 
-15.000,00 

 
493.500,00 

 
 
Obrazloženje: 

Vijećnik navodi da bi navedena sredstva bila inicijalna za realizaciju projekta „EKO IDE 
U ŠKOLU“, kojeg smo već pokrenuli i imamo vrlo pozitivan odgovor od Agencije za 
raspolaganje s poljoprivrednim zemljištem. Agencija nas je pismeno izvijestila da mogu 
dodijeliti zemljište školama na korištenje bez natječaja i da će nam pozitivno odgovoriti 
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na naše zahtjeve. Taj projekt, koji je osmišljen na Bio forumu Alpe Adria želi pokrenuti 
interes djece u osnovnim i srednjim školama, da se obuče proizvoditi eko-hranu. Pored 
toga još je bitnije, da djeca koriste u školama takvu proizvedenu eko-hranu, a bitno je, 
da djeca utječu na svoje roditelje, da takvu hranu koriste u prehrani i kod kuće. 
Nadgradnja cijelog projekta treba obuhvatiti nadležna ministarstva i može se osigurati 
preko 8.000,00 eura kao sufinanciranje od EU preko Ministarstva poljoprivrede. 

Prijedlog:  ne prihvaća se  
 
Obrazloženje: 
Program Eko ide u školu je prvi put uvršten u Proračun 2015.g. kroz amandman, gdje 
je traženo 50.000,00 kn a odobreno je 15.000,00 kn. Sredstva do 24. studenog  
2015.g. nisu utrošena za tu namjenu. U Proračunu 2016.g. osigurano je 15.000,00 kn. 
Ukoliko se projekt pokrene i intenzivira u 2016.g. osigurati će se tražena dodatna 
sredstva prvim izmjenama i dopunama Proračuna za 2016.g. 
 
 

Amandman br. 4 plan +/- novi plan 

R-6 POZ NOVO 
Dvorana Nella Milottia- Spomen 
soba   

 
0 

 
+35.000,00 

 
35.000,00 

R-6 POZ 160322 
Zaštita materijalne kulturne baštine i 
muzeologije  

 
580.000,00 

 
-35.000,00 

 
545.000,00 

 
 
Obrazloženje: 
 
Vijećnik traži da se financijska sredstva za uređenje Aule Nello Milotti (na Fakultetu za 
odgojne i obrazovne znanosti Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli) u sklopu Milottijevih 
dana, iz Programa Područje očuvanja kulturne baštine. Naime, u Auli Nello Milotti se, 
osim što se koristi kao učionica, čuva dio skladateljeve ostavštine te se prostorija 
namjerava koristiti kao multifunkcionalna dvorana. 
Novac će utrošiti Sveučilište Jurja Dobrile u Puli, Fakultet za odgojne i obrazovne 
znanosti za daljnje uređenje aule. Slijedeće godine Fakultet, na kojem je radio 
skladatelj i glazbeni pedagog Nello Milotti slavi 55. obljetnicu postojanja te će se tom 
prigodom predstaviti komorni program zavičajnog skladatelja u sklopu Milottijevih dana.  
 
Prijedlog:  ne prihvaća se  
 
Obrazloženje: 
Sredstva za navedeni projekt prvi put uvrštena su u Proračun 2014.g. kroz amandman, 
gdje je traženo 30.000,00 kn. Kroz Program javnih potreba u kulturi, potpisan je ugovor 
u visini od 30.000,00 sa Sveučilištem Jurja Dobrile Pula za uređenje Aulle Milotti, 
 isplaćen je 30.12.2014.g.  
Sveučilištu se amandmanom br. 6 osigurava dodatnih 250.000,00 kn za redovnu 
djelatnost, te će Sveučilište samostalno utvrditi svoje prioritete. 
 
Amandman – Vijećnik Damir Kajin  
 

Amandman br. 5 plan +/- novi plan 

R-8 POZ NOVO – Terapeutska 
zajednica i formiranja savjetovališta 
za borbu protiv droge 

 
0 

 
+250.000,00 

 
250.000,00 
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R-5 A 100001 Plaće zaposlenika 
POZ 160264 Plaće za redovan rad 

 
670.000,00 

 
-250.000,00 

 
420.000,00 

 
Obrazloženje:  
 
Vijećnik predlaže da se sredstva usmjere na potrebe Terapeutske zajednice i 
formiranja savjetovališta za borbu protiv droge jer je Istra po tom pitanju najugroženija 
županija u Hrvatskoj i stoga valja formirati nove preventivne zajednice za borbu protiv 
te pošasti. 
 
Prijedlo :  prihvaća se djelomično na sljedeći način: 
 

Amandman br. 5 plan +/- novi plan 

R-8 Plan za zdravlje i socijalnu 
blagostanje A 610111 Unapređenje 
zdravlja i socijalne sigurnosti 
općenito POZ 160783.1 (NOVO)    

 
200.000,00 

 
+100.000,00 

 
300.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160051 
Intelektualne usluge 

 
750.000,00 

 
-50.000,00 

 
700.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160052 
Grafičke usluge 

 
910.000,00 

 
-50.000,00 

 
860.000,00 

 
Obrazloženje: 
 
Dodatna sredstva se osiguravaju i usmjeravaju radi osnaženja već postojećeg 
programa prevencije liječenja ovisnosti koje provodi Upravni odjel za zdravstvo i 
socijalnu skrb i Zavod za javno zdravstvo IŽ.  
 
Amandman – Vijećnik Ticijan Peruško  
 

Amandman br. 6 plan +/- novi plan 

R-9 A250201  Sufinanciranje 
redovne djelatnosti Sveučilišta u 
Puli 
POZ 161986 Tekuće pomoći 
Sveučilištu u Puli 

250.000,00 +750.000,00 1.000.000,00 

A 100301 Održavanje informatičkog 
sustava 

1.660.000,00 -100.000,00 1.550.000,00 

R-4 K140204 Uređenje strelišta 
Valdebek 
POZ 160132 Izrada dokumentacije i 
uređenje strelišta Valdebek 

4.000.000,00 -100.000,00 3.900.000,00 

R-5 A370205 Turističke 
manifestacije 

300.000,00 -50.000,00 250.000,00 

R-5 A370208 Razvoj kulturnog 
turizma 

320.000,00 -50.000,00 270.000,00 

R-5 370301 Promidžba Istarske 
županije 
POZ 160285 

200.000,00 -50.000,00 150.000,00 
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R-6 A 270101 Kulturni programi – 
javne potrebe 

1.712.800,00 -100.000,00 1.612.800,00 

R-9 K240403 Centar novih 
tehnologija Pula 
POZ 161976 

400.000,00 -50.000,00 350.000,00 

R-11 A100501 Komunikacije i 
protokol 

980.000,00 -100.000,00 880.000,00 

R-15 A800104 Ured u Bruxellesu 501.352,00 -100.000,00 401.352,00 

R-15 A800401 Revitalizacija 
Završja 

250.000,00 -50.000,00 200.000,00 

 
Obrazloženje:  
 
Sveučilišna knjižnica najveća je regionalna knjižnica sa izrazito velikim i bogatim 
knjižničnim fondom i od posebnog je interesa za Istru. Korisnici Sveučilišne knjižnice su 
svi žitelji Istarske županije, a to nije samo akademska zajednica, već i šira populacija 
svih profila korisnika. Knjižnični fond obuhvaća preko 320.000 svezaka knjiga, 7.206 
naslova periodike, od čega 956 naslova novina i 5.676 naslova časopisa, 40 svezaka i 
25 kutija rukopisa znanstvenika iz Istre, 680 magistarskih i doktorskih radova (2003.-
2012.), 240 DVD-a, 4.540 CD-ROM-ova i i drugu knjižničnu građu.   
Takva kulturološka, znanstvena, povijesna i opće značajna institucija za Istru zbog 
nedostatka novčanih sredstava došla je u velike financijske probleme što se odražava 
na kontinuitet njenog daljnjeg djelovanja. Sredstva ishodovana po natječajima za razne 
projektne aktivnosti pridonose realizaciji konkretnih programa, ali ostaje upitno 
financiranje redovne djelatnosti. Uzimajući za primjer Nacionalnu i sveučilišnu knjižnicu 
u Zagrebu, vidi se također da se ne financira sredstvima namijenjenim Sveučilištu u 
Zagrebu s obzirom da Sveučilište u Zagrebu ne bi bilo u mogućnosti izdržati troškove 
njenog djelovanja. 
Nepokriveni rashodi knjižnice od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja na 
godišnjoj razini su preko 900.000,00 kn, a odnose se na materijalne rashode. Istarska 
županija ne djeluje u sufinanciranju tako značajne institucije, koja gaji i čuva povijest 
Istre.  
 
Prijedlog:  prihvaća se djelomično na sljedeći način: 
 

Amandman br. 6 plan +/- novi plan 

R-9 A250201  Sufinanciranje 
redovne djelatnosti Sveučilišta u 
Puli  
POZ 161938 Tekuće pomoći 
Sveučilištu u Puli 

250.000,00 +250.000,00 500.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160043 
Tekuće i investicijsko održavanje 

 
450.000,00 

 
-200.000,00 

 
250.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160040 
Energija 

 
1.100.000,00 

 
-50.000,00 

 
1.050.000,00 

 
Obrazloženje:  
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Za sufinanciranje redovne djelatnosti Sveučilišta osiguravaju se dodatna sredstva u 
iznosu od 250.000,00 kn uštedom na zajedničkim troškovima energije i investicijskog i 
tekućeg održavanja. 
 
 
Amandman – Vijećnik Daniel Mohorović 
 

Amandman br. 7 plan +/- novi plan 

Porez i prirez na dohodak   
114.730.000,00 

 
+5.000.000,00 

 
119.730.000,00 

R- 9 izvor 11001 A230105 Ostale 
naknade građanima i kućanstvima 
iz proračuna (Prijevoz učenika 
srednjih škola) 

 
15.000.000,00 

 
+5.000.000,00 

 
20.000.000,00 

 
Obrazloženje:  
 
Vlada Republike Hrvatske već godinama sufinancira (75 %) troškove javnog 
međumjesnog prijevoza redovitih  učenika srednjih škola. Predlažem da se Istarska 
županija, kao jedna od najrazvijenijih hrvatskih županija, uključi u sufinanciranje 
preostalog dijela cijene koštanja. U 2015. značajno je smanjena stopa nezaposlenosti 
u Istarskoj županiji. Prema procjenama Europske komisije, iduće godine rast bruto 
domaćeg proizvoda (BDP) trebao bi se ubrzati na 1,4, posto, a 2017. godine na 1,7 
posto, što bi se trebalo reflektirati na rast poreznih prihoda. 
 
Prijedlog:  ne prihvaća se 
 
Obrazloženje: 
 
Prema čl. 38. st. 2. Zakona o proračunu (NN 87/08, 136/12 i 15/15) amandmani se 
podnose na povećanje rashoda i izdataka uz istovremeno predlaganje smanjenja 
rashoda i izdataka u posebnom dijelu proračuna. Ukoliko se uplati više od predviđenih 
prihoda u 2016.g. onda će se o višku raspravljati u sljedećim Izmjenama i dopunama 
Proračuna IŽ za 2016.g.  
Napominjemo da je prihod od poreza na dohodak u prethodnom razdoblju izmjenama 
Zakona značajno smanjen, te da je realno planiran. Ukoliko se u narednom razdoblju 
pristupi procesu decentralizacije i povećaju prihodi u korist lokalne samouprave podržat 
će se prijedlog i programi povećanja standarda u školstvu Istarske županije. 
 
Amandman predlagača 
 

Amandman br. 8 plan +/- novi plan 

Upravni odjel za poljoprivredu 
R-7 A710702 Provedba programa i 
projekata 3861 Kapitalne pomoći 
trg. društvima u javnom sektoru 
POZ 160702 

0,00 +5.500.000,00 5.500.000,00 

3512 Subvencije trgovačkim 
društvima u javnom sektoru  POZ 
160702.1  

0,00 +5.500.000,00 5.500.000,00 

R-7 A710102 Poticanje nasada 
maslina, 3861 Kapitalne pomoći trg. 
društvu u javnom sektoru 

 
11.000.000,00 

 
- 11.000.000,00 

 
0,00 
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Upravni odjel za gospodarstvo 
R-14 POZ 164603 Promidžba i 
informiranje – Istria invest 

30.000,00 +85.000,00 115.000,00 

R-14 POZ 164605 Računalne 
usluge – Istria invest 

35.000,00 +15.000,00 50.000,00 

R-2 Zajednički troškovi javne 
uprave i administracije POZ 160045 
Usluge promidžbe i informiranja 

600.000,00 -50.000,00 550.000,00 

R-3 Financijski i fiskalni poslovi 
T300104 Kamate za kratkoročne 
kredite POZ 160089 

 
225.000,00 

 
-25.000,00 

 
200.000,00 

R-3 Financijski i fiskalni poslovi 
T300104 Kamate za dugoročni 
kredit POZ 160090 

 
325.000,00 

 
-25.000,00 

 
300.000,00 

Upravni odjel za gospodarstvo 
R-14 A 310109 Poduzetnička 
infrastruktura NOVO Studija – 
Mornarička bolnica  

0 +200.000,00 200.000,00 

R-2 Javna uprava i administracija   
A 100001 Plaće zaposlenika 3111 
POZ 160021  

 
6.320.000,00 

 
-170.500,00 

 
6.149.500,00 

R-2 Javna uprava i administracija   
A 100001 Plaće zaposlenika 3111 
POZ 160022 

 
979.600,00 

 
-26.431,00 

 
953.169,00 

R-2 Javna uprava i administracija   
A 100001 Plaće zaposlenika 3111 
POZ 160023 

 
113.760,00 

 
-3.069,00 

 
110.691,00 

Upravni odjel za obrazovanje 
R-9 POZ 161912 Izrada strategije 
obrazovanja 

50.000,00 +5.000,00 55.000,00 

R-9 POZ 161935 Usluge 
oglašavanja natječaja za studentske 
stipendije 

10.000,00 -5.000,00 5.000,00 

Upravni odjel za kulturu 
R-6 POZ 160323 Kulturni programi - 
ostali 

1.835.000,00 +300.000,00 2.135.000,00 

R-6 POZ 160336 Tekuće pomoći 
Gradu Pula 

300.000,00 -300.000,00 0 

 
Obrazloženje:  
 
Amandmani predlagača predloženi su sukladno ukazanim potrebama unutar slijedećih 
upravnih odjela:  
U Upravnom odjelu za poljoprivredu je iskazana potreba da se uslijed promjena u 
namjeni sredstava u proteklom razdoblju izmijeni naziv programa iz „poticanje nasada 
maslina“ u A 710702 „provedba programa i projekata unutar Programa Strategije 
ruralnog razvoja“ 7107. 
Sredstva se naime koriste za poslovnu infrastrukturu, kroz kapitalne potpore, te u 
provedbu programa za očuvanje bioraznolikosti, što uključuje provedbu programa za 
očuvanje autohtonih pasmina (istarskog goveda, istarske ovce, istarske koze i 
istarskog magarca), njihovu tržišnu valorizaciju, osmišljavanjem novih proizvoda, 
stvaranjem pretpostavki za njihovu preradu i plasman. Ukupni iznos sredstava ostaje 
nepromijenjen. 
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U Upravnom odjelu za gospodarstvo se zbog promjene dinamike i provedbe 
aktivnosti Istarske županije i partnera (Hrvatske gospodarske komore, IDA d.o.o. i dr.) 
na projektu Istriainvest, započetih u 2015. godini, i procjene da će najveći dio sredstava 
biti utrošen u 2016., te je za isto potrebno osigurati dodatna sredstva u iznosu od 
100.000,00 kn koliko se neće utrošiti ove godine. 
Za izradu studije prenamjene prostora Mornaričke bolnice za novu namjenu 
osiguravaju inicijalna sredstva u iznosu od 200.000,00 kn. Ukupna sredstva u 
gospodarstvu povećavaju se za 300.000,00 kn. 
  
U Upravnom odjelu za obrazovanje za izradu Strategije obrazovanja predlažemo 
povećati plan na poziciji 161912 za 5.000,00 kn, odnosno povećati plan na iznos od  
55.000,00 kn sukladno izvršenoj procjeni za 2016.g., a ujedno predlažemo smanjenje 
pozicije 161935 na iznos od 5.000,00 kn za usluge oglašavanja natječaja za 
studentske stipendije. 
 
U Upravnom odjelu za kulturu sukladno preuzetim, odnosno osiguranim dodatnim  
sredstvima za kandidaturu Pule za prijestolnicu kulture 2020. u prijedlogu 4. izmjena i 
dopuna Proračuna IŽ za 2015.g. sredstva od 300.000,00 kn raspoređuju se u ostale 
kulturne programe. 
 
Amandmani Vijećnika Davora Komara 
 

Amandman br. 9 Plan +/- novi plan 

R- NOVO Financiranje rada i 
aktivnosti sportskih udruga osoba s 
invaliditetom u IŽ 

 
0 

 
+150.000,00 

 
150.000,00 

R-9 A260101 Sportski savez IŽ 
3811 Tekuće donacije POZ 161940 
Sport mlađih uzrasta 

392.400,00 +89.280,00 481.680,00 

R-9 A260101 Sportski savez IŽ 
3811 Tekuće donacije POZ 161947 
Strukovni savezi 

575.100,00 +136.500,00 711.600,00 

R-2 A1001201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela – Rashodi za usluge 
intelektualne usluge 

6.919.000,00 -375.780,00 6.543.220,00 

 
Obrazloženje:  
 
Vijećnik predlaže dodjelu financijske potpore za ostvarenje minimalnih uvjeta za 
organizaciju i razvoj sportova osoba sa invaliditetom. Kako su rezultati sportaša s 
invaliditetom odlični, a u razgovoru sa pet županijskih klubova, predlaže se osnivanje 
Županijskog sportskog saveza osoba s invaliditetom u iznosu od 150.000,00 kn.  

Predlaže da se razmotri povećanje sredstava namijenjenih za sport mlađih uzrasta za 
89.280,00 kn (za perspektivne sportaše, kampove mlađih uzrasta i nastupe 
županijskih selekcija) i za financiranje strukovnih saveza za  136.500,00 kn.  

 
Prijedlog:  prihvaća se djelomično na slijedeći način 
 

Amandman br. 9 Plan +/- novi plan 

R-9 A260101 Sportski savez IŽ 
3811 Tekuće donacije POZ 161940 

392.400,00 +89.280,00 481.680,00 
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Sport mlađih uzrasta 

R-9 A260101 Sportski savez IŽ 
3811 Tekuće donacije POZ 161941 
Sport osoba s invaliditetom 

18.000,00 +50.000,00 68.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160039 Uredski 
materijal 

 
1.020.000,00 

 
-50.000,00 

 
970.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160063 
Namještaj i oprema 

 
115.000,00 

 
-50.000,00 

 
65.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela POZ 160061 Ostali 
nespomenuti rashodi poslovanja 

 
255.848,63 

 
-39.280,00 

 
216.568,63 

 
Obrazloženje: 
 
Razmatrajući prijedlog Vijećnika Davora Komara, a vezano na povećanje sredstava za 
sport, povećavaju se sredstva za sport osoba sa invaliditetom za 50.000,00 kn, mlađih 
uzrasta za 89.280,00 kn (za perspektivne sportaše, kampove mlađih uzrasta i nastupe 
županijskih selekcija).   
Povećanje sredstava za strukovne saveze se ne odobrava, već se upućuje Savez na 
racionalizaciju poslovanja i pronalaženje ušteda unutar svojih unutarnjih rezervi i 
preraspodjelom sredstava (uštedom materijalnih troškova, plaća i dr.). 

Amandman br. 10 Plan +/- novi plan 

R-   NOVO Opremanje centralnog 
skladišta ortopedskih pomagala 

0 +150.000,00 150.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela 323 Rashodi za 
usluge 

 
6.769.000,00 

 
-150.000,00 

 
6.619.000,00 

 
Obrazloženje: 
 
Kako je prisutan kronični nedostatak bolničkih kreveta koji se dodjeljuju na upotrebu 
potrebitima/oboljelima diljem Istarske županije, a sukladno zaključku „inicijative“ za 
uređenje i opremanje centralnog skladišta ortopedskih i ostalih pomagala (Istarska 
županija, Upravni odjel za socijalnu skrb i zdravstvo, Istarski domovi zdravlja, Grad 
Pula, Upravni odjel za društvene djelatnosti, Društvo distrofičara Istre, Dom za starije i 
nemoćne „Alfredo Štiglić“ Pula, Dom za starije i nemoćne Poreč, Služba za palijativnu 
skrb Istarskih domova zdravlja i Liga protiv raka Pula) i jednoglasnom zaključku sa 
konferencije o palijativnoj skrbi s međunarodnim sudjelovanjem koja je održana u Puli, 
u listopadu ove godine. Predlažu se inicijalna sredstva za nabavku 50 rabljenih 
specijalnih električnih  kreveta sa bočnim stranicama i trapezom. 
 
Prijedlog : prihvaća se djelomično na slijedeći način: 
 

Amandman br. 10 Plan +/- novi plan 

R-8 Plan za zdravlje i socijalnu 
blagostanje A 610111 Unapređenje 
zdravlja i socijalne sigurnosti 
općenito POZ 160783.2 (NOVO) 
Organiziranje i opremanje 
posudionice ortopedskih i drugih 
pomagala     

 
300.000,00 

 
+100.000,00 

 
400.000,00 
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R-13 Služba za unutarnju reviziju 
Javna uprava i administracija   A 
100001 Plaće zaposlenika POZ 
164583  

 
315.000,00 

 
-100.000,00 

 
215.000,00 

 
Obrazloženje: 
 
Osiguravaju se sredstva u visini od 100.000,00 kn za organiziranje i opremanje 
središnje posudionice ortopedskih i drugih pomagala  na razini Istarske županije. 
 

Amandman br. 11 Plan +/- novi plan 

R- NOVO 65. obljetnica rada 
Udruge slijepih IŽ 

0 +20.000,00 20.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički troškovi 
upravnih tijela 323 Rashodi za 
usluge 

 
6.769.000,00 

 
-20.000,00 

 
6.749.000,00 

 
Obrazloženje:  
 
Za sufinanciranje završetka izgradnje sportsko rekreativnog objekta „Kuće svjetla“ u 
Edukacijsko rehabilitacijskom centru slijepih Istre – Regionalnom centru inkluzivnog 
turizma - Luč Eduka – Cukrići čija je ukupna vrijednost zemljišta od 31.000 m2 i 
objekata veća od 20,0 milijuna kuna, a ujedno bi se svečanom sjednicom Skupštine 
slijepih Istre obilježila i 65-godišnjica rada Udruge slijepih Istarske županije. Udruga 
slijepih Istarske županije zatražiti će od Župana i pokroviteljstvo nad obilježavanjem. 
 
Prijedlog: prihvaća se na slijedeći način 
 

Amandman br. 11 plan +/- novi plan 

R-8 Socijalna skrb – opći dio A 
510108 Tekuće donacije u 
socijalnoj skrbi POZ 160759.1 
(NOVO) Jednokratne potpore za 
obilježavanje obljetnica udruga na 
području zdravstva i socijalne skrbi     

 
75.000,00 

 
+20.000,00 

 
95.000,00 

R-13 Služba za unutarnju reviziju 
Javna uprava i administracija   A 
100001 Plaće zaposlenika POZ 
164583  

 
215.000,00 

 
-2.400,00 

 
212.600,00 

R-13 Služba za unutarnju reviziju 
Javna uprava i administracija   A 
100001 Plaće zaposlenika POZ 
164584  

 
48.825,00 

 
-15.756,80 

 
33.068,20 

R-13 Služba za unutarnju reviziju 
Javna uprava i administracija   A 
100001 Plaće zaposlenika POZ 
164585  

 
5.670,00 

 
-1.843,20 

 
3.826,80 

 
 
Obrazloženje: 
 
U 2016.g. najavljeno je obilježavanje jubilarnih obljetnica nekih udruga, te je za isto 
potrebno osigurati sredstva. 
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Amandman Vijećnika Vili Rosanda i Dragan Filipović 
 

Amandman br. 12 plan +/- novi plan 

R-4 NOVO Tekuća donacija Gradu 
Puli za program/projekt azila za 
napuštene životinje    

0 +50.000,00 50.000,00 

R-2 A 100201 Zajednički  troškovi 
upravnih tijela POZ 160042 
Usluge telefona, pošte i prijevoza   

2.450.000,00 -50.000,00 2.400.000,00 

 
Obrazloženje:  
 
Ovim amandmanom na prijedlog proračuna Istarske županije za 2016.  godinu 
osigurala bi se sredstva za ishodovanje i izradu projektne dokumentacije namijenjene 
izgradnji azila za napuštene životinje u Istarskoj županiji u suradnji sa Gradom Pula. 
 
Prijedlog: prihvaća se na predloženi način 
 
2. Ovaj Zaključak dostavlja se Skupštini Istarske županije na nadležno postupanje. 

 
3. Za izvjestitelja po toč. 1 ovog akta na Skupštini Istarske županije određuje se 

Župan Istarske županije. 
 
4. Zadužuje se Upravni odjel za proračun i financije IŽ da sukladno ovom Zaključku 

izradi konačni tekst Proračuna Istarske županije za 2016.g. i nadležni Upravni odjeli 
da sukladno usvojenim amandmanima usklade Odluke o javnim potrebama. 

 
5. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
 
 
 PREDSJEDNIK, naglašava da su i  nakon  roka pristigli  neki  amandmani  
koje, nažalost, nije bilo moguće obraditi, ali u svakom slučaju će se uzeti u obzir i 
eventualno sagledati za Izmjene i dopune Proračuna ako ih bude i kad ih bude, 
pretpostavljamo svi, da će ih  biti. 
 
 b) 
sa 29 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo 
    O D L U K U 
 
izvršavanju  Proračuna m Istarske županije za  2016. godinu. 
 

AD- 11 
Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2016. 

godinu 

 

 Skupština je većinom glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 
«SUZDRŽANA» glasa, donijela 
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PROGRAM 

 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2016. godinu 

 

AD – 12 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2016. godinu 

 U raspravi u ime Kluba vijećnika HDZ-a, sudjelovala je  ŽELJKA HRLIĆ, koja 
naglašava  da je  prošle godine  oko  Saveza sportova  Istarske županije, odnosno  
njihovih troškova i plaća, imali problema i da je već tada donijet Zaključak da se  
primanja trebaju uskladiti sa primanjima u Županiji, pa smatra da bi  Županija u ovoj 
godini trebala ipak malo više ih stisnuti da više bude sredstava za sam sport, a da se 
oni  sa svojim plaćama prilagode, primanja  su im prilično visoka,  a svi znaju  koji  rade 
u sportu, da jako puno  rade na volonterskoj bazi. 

 PREDSJEDNIK, zahvaljuje  vijećnici  Željki  Hrlić, čime se apsolutno  slaže i u  
tom smjeru ide i prihvaćanje amandmana. Župana. 

 Pošto se više nitko nije javio za raspravu, zaključuje raspravu i daje  na 
glasanje Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2016. godinu, 
te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština s većinom glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i 3  «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  

PROGRAM 

javnih potreba u sportu Istarske županije za 2016. godinu 

AD – 13 
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske 

županije za 2016. godinu 
 
 Skupština je bez rasprave većinom glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  5 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2016. godinu 
 

AD – 14 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske 

županije za 2016. godinu 
 
 Skupština je bez rasprave većinom glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  3 
«SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
 

ZAKLJUČAK 
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o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za 
ceste Istarske županije za 2016. godinu 

 

AD - 15 Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

materijalnih i financijskih rashoda centara zavsocijalnu skrb i visini 

troškova ogrjeva korisnicima zajamčene minimalne naknade koji se griju 

na drva u prvomtromjesečju 2016. godineSkupština je  bez   rasprave 

većinom glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  2 «SUZDRŽANA»  

glasova, donijela  

ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda 

centara za  socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima zajamčene  

minimalne naknade koji se griju na drva u prvom tromjesečju 2016. godine 

 16 - Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja        
domova za starije osobe u prvom tromjesečju 2016. godine  

 Skupština je bez rasprave većinom glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  2 
«SUZDRŽANA»  glasa, donijela  

ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranj domova za starije osobe u prvom 

tromjesečju 2016. godine 

  AD – 17 Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu   
      financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane  
      funkcije za zdravstvene ustanove u prvom tromjesečju  
      2016.godine 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  donijela 

ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u prvom tromjesečju 

2016.godine 

AD – 18 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u prvom tromjesečju 2016. godine između zdravstvenih 

ustanova na kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  donijela 

ZAKLJUČAK 

o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u   
prvom tromjesečju 2016. godine između zdravstvenih ustanova na kojima 

Istarska županija ima osnivačka prava 
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AD- 19 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 
stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2016. godinu 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  donijela 

ODLUKU 

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka iz 
Proračuna Istarske županije za 2016. godinu 

AD- 20 

Izvješće o kakvoći mora na morskim plažama u Istarskoj županiji u 2015. godini 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  usvojila 

IZVJEŠĆE 

o kakvoći mora na morskim plažama u Istarskoj županiji u 2015. godini 

AD- 21 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 
u svrhu gospodarskog korištenja luka posebne namjene 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  donijela 

ODLUKU 

o izmjenama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja luka posebne namjene 

AD – 22 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za 
starije osobe Alfredo Štiglić Pula 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije osobe Alfredo 
Štiglić Pula 

AD – 23 

Obavijest o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu TN Girandela u Rapcu 

 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno  donijela  
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OBAVIJEST 

o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih plaža u sklopu TN Girandela u Rapcu 

AD- 24 

a) Prijedlog Rješenja o osnivanju Komisije za provedbu javnog natječaja 
za davanje u zakup zajedničkih lovišta na području Istarske županije 

b) Prijedlog Odluke o utvrđivanju postupka i uvjeta Javnog natječaja za 
davanje u zakup zajedničkih lovišta na području Istarske županije 

 
 Za ovu  točku  vođena je  objedinjena  rasprava za  točku  a) i  b).. 
 Uvodno obrazloženje za  ovu  točku dnevnog  reda je dao MILAN 
ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i  vodoprivredu.  
 U suradnji s Komisijom za izbor i imenovanja i sa Županom predloženo je da se 
mijenja popis predloženih članova Rješenja o osnivanju  Komisije na način da Vesna 
Ivančić ostaje u Povjerenstvu, Davor Peruško iz  područja  Pule ostaje u  Povjerenstvu, 
Milan Gortan, koji  je predstavnik Poljoprivredno  savjetodavne službe Istarske 
županije, inače djeluje u  sastavu poljoprivrede ostaje u  Povjerentvu,  a da se umjesto 
gospodina Gorana Hrvatina po  teritorijalnom principu imenuje u  Povjerenstvo  
gospodin Branko  Golojka iz Buzeta, koji  je inače i potpredsjednik Lovačkog  saveza 
Istarske županije, umjesto Marijana Brozana po  teritorijalno principa  s područja  
Bujštine gospodin Franco  Catunar iz  Općine  Bertonigla, koji  je  predsjednik 
Lovačkog  društva u  Brtonigli, gospodin Jakus  Kristijan za područje Poreštine 
predsjednik Lovačkog  društva iz  Višnjana i  gospodin Giordano Erman iz  područja  
Rovinjštine, predsjednik Lovačkog  društva iz  Žminja.   
 
PREDSJEDNIK, otvara  raspravu  po  točki  24. a) i  b), pa  pošto  se nitko  ne javlja  
za riječ  zaključuje  raspravu  i daje odvojeno na glasanje točku a) Prijedlog Rješenja o 
osnivanju Komisije za provedbu javnog natječaja u izmijenjenom  tekstu  kako  ga je  
obrazložio pročelnik gospodin Milan  Antolović  s tim  da u  točki 1. Vesna Ivančić, iz 
«predsjednika»  promjeni u «predsjednica», zatim točku  b) Odluku o utvrđivanju 
postupka i uvjeta Javnog natječaja za davanje u zakup zajedničkih lovišta na području 
Istarske županije, te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština  većino  glasova  «ZA», 
1 glasom «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova usvojilo 
 

RJEŠENJE 
 

o osnivanju Komisije za provedbu javnog natječaja 
 
 pod b) 

ODLUKU 
 
o utvrđivanju postupka i uvjeta Javnog natječaja za davanje u zakup zajedničkih 

lovišta na području Istarske županije 
 
 

AD – 25 
Prijedlog Odluke o produljenju Ugovora o zakupu prava lova lovozakupnicima 
zajedničkih lovišta u Istarskoj županiji za razdoblje od 1.4.2016. do 31.3.2026. 

godine 
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 Skupština je  bez rasprave jednoglasno donijela  
 

ODLUKU 
 

o produljenju Ugovora o zakupu prava lova lovozakupnicima zajedničkih lovišta 
u Istarskoj županiji za razdoblje od 1.4.2016. do 31.3.2026. godine 

 
AD- 26 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole - Scuola media 
superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Pula 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale 
Buje 

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Škole 
primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula 

f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića 
Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu iz 
Pule 

h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ 
Rovigno 

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč 

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova 
Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole - Scuola media 
superiore italiana Rovinj – Rovigno 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin 

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

 
 Skupština je bez rasprave jednoglasno prihvatila Prijedlog Odluke o 
davanju prethodne suglasnosti na prijedloge Odluka o izmjenama i 
dopunama Statuta srednjih škola pod  točkama  a) do k).  
 

AD – 27. 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Petra 
Studenca Kanfanar 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
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    Odluke izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira 
    Nazora Potpićan, 
c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 

Statuta Osnovne škole Vodnjan – Scuola elementare Dignano 
d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 

Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole 
Scuola elementare italiana „Edmondo De Amicis“ Buje Buie 

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jure 
Filipovića Barban 

f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivan Goran 
Kovačić Čepić, 

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana 
Batelića-Raša 

h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Joakima 
Rakovca Sveti Lovreč Pazenatički 

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole „Vitomir 
Širola-Pajo“ Nedešćina 

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole – Scuola 
elementare „Rivarela“ 

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože 
Šurana Višnjan 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira 
Gortana Žminj 

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Juršići 

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole, 
Scuola elementare italiana, Novigrad – Cittanova. 

 
Skupština je bez rasprave jednoglasno prihvatila Prijedlog Odluke o 
davanju prethodne suglasnosti na prijedloge Odluka o izmjenama i 
dopunama Statuta osnovnih  škola pod  točkama  a) do k).  
 

 Ovime je  iscrpljen dnevni  red. 
 
 Na kraju se PREDSJEDNIK svima zahvaljuje na radu, na suradnji koja je 
doprinijela uspješnom radu Skupštine Istarske županije, kao najvišeg predstavničkog  
tijela građana Istre, zahvaljuje se iskazanom jedinstvu oko donošenja Deklaracije o 
pravu na slobodu kretanja ljudi i dobara, protiv žičanih ograda. 
 Želi u svoje osobno ime svima sve najbolje u slijedećoj godini u poslovnom i 
privatnom životu, srićan Božić i svako dobro u Noven litu, vi auguro ogni bene. Hvala. 
Vidimo se  uskoro.  
 
Sjednica  je  zaključena  u 13,10  sati. 
 
ZAPISNIK VODIO:                                                    PREDSJEDNIK SIŽ: 
IVAN KLARIĆ                                                           VALTER DRANDIĆ 


